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ÖZEL Çamlaraltı Koleji’nin düzenlediği
3. Bahar Kermesi ilgi gördü. Etkinlik
Özel Çamlaraltı Koleji Genel Müdürü
ve 3. kuşak temsilcisi Gülçağ
Gençer’in konuşmasıyla başladı.
Katılımcılara teşekkür eden Gençer,

kolej olarak bu tarz etkinliklerin içinde
olmaktan gurur duyduklarının altını
çizdi. Gençer, “Çamlaraltı Koleji olarak
velilerimizin ve mezunlarımızın
yardıma ihtiyacı olan  STK’larla iş birliği
yapması çok anlamlı” dedi. � 3’te

İZMİR Büyükşehir Belediye Başkanı
Dr. Cemil Tugay’ı, seçilmesinin
ardından dünyanın önde gelen
şehirlerinin belediye başkanları
kutladı. Kutlayanlar arasında
Paris, Viyana, Atina, Girne,
Volgograd, Midilli ve Barselona
belediye başkanları da var. � 7’de

Cemil Tugay’a
bol bol tebrik 

KONAK Belediyesi Meclisi, nisan ayı
ikinci olağan oturumunda 2023 yılı
Faaliyet Raporu’nu kabul etti.  Konak
Belediye Başkanı Nilüfer Çınarlı
Mutlu, “Borç içinde bir belediyeyiz.
Bunu söylemekten hiç
yüksünmüyorum. Gerekirse pankart
da asacağım” diye konuştu. � 6’da

Başkan Mutlu’dan
borç pankartı çıkışı

‘Gemi sökümü
çevre katliamı’

‘TASARRUF OLMAZ’

GAMZE KUŞ

fztgamzekus@gmail.com

10BUĞRA TOKMAK

bugra@kesfetsek.com

Bisikletlinin 
çilesi

5 AYLA KUBLAY

ayla1kublay1@gmail.com

Kimseyi uykusundan
etmeyin kardeşim!
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EFR Fuarcılık Genel Müdürü
Muhammed Baykal, “Bugüne kadarki
tarım fuarlarında çiftçilerimizi
otobüslere doldurup kent
merkezlerine götürdüler. Biz sektör
paydaşlarını çiftçimizin ayağına
getirdik. İkincisi Türk tarımına yön
veren Ödemiş’te bir ilki
gerçekleştiriyoruz. Fuarımız
vesilesiyle tarımın nabzı 4 gün süreyle
Ödemiş’te atacak” dedi. �5’te

2023 yılı mart ayında İzmir'de 5 bin
858 olan konut satışı 2024 yılının
aynı ayında yüzde 9,5 artarak 6
bin 413 oldu. 2024 yılı mart
ayında en fazla konut satışı yine
Buca’da gerçekleşti. � 9’da

TÜRKİYE'NİN sağlık turizmi alanındaki
pastasından en önemli pay alan illerden biri
İzmir oldu. Sektörün 2024 yılı beklentisi 100
bin hasta ile 250 milyon dolar gelir. � 5’te

MİLLETİN EFENDİSİ
EFELER KENTİ’NDE

HER geçen gün büyüyen ilaç krizine değinen
İzmir Eczacı Odası Başkanı Tuncay Sayılkan,
“Üretimi olmayan ya da durdurulan ilaçlarla
alakalı sorunların temel kaynağı son 7-8
yıldır Euro kuru. Tasarruf elde edilmiş gibi
gözükse de sağlıkta durum kötüye gidiyor”
ifadelerini kullandı. Özellikle tüp bebek ve
kanser tedavileri için kullanılan ilaçların yurt
dışından getirilemediğini belirten Sayılkan,
“Sağlık her şeyden önce gelir ve sağlıkta
tasarruf olmaz. İlaca ulaşım için yeni bir
sistem geliştirilmeli” dedi.

‘TARIMIN KALBİ’

4 TL

TÜRKİYEenginar
üretiminin yaklaşık
yüzde 29’unun
karşılandığı İzmir’de
hasat için hummalı
bir çalışma var
ancak bazı çiftçiler
bu yıl artan
maliyetlerden
dolayı, alternatif
meyve-sebze ekimini
seçti, 1992 yılında 3
bin dönüm sakız
enginarı üretilmekteydi
ancak şu an 500 dönüme
kadar düştü. �9’da

YUNUS KARAKAYA

haberci36@gmail.com

AK Partililer ders
çıkarmamış!
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NASA'nın gerçekleştirmeyi planladığı Mars
görevlerindeki uçuşları deneyimleme imkanı sunan
Aurora Uzay Aracı ve Uçuş Görevi Simülatörü Uzay
Kampı Türkiye bünyesinde hizmete açıldı. �12’de
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EKONOMİ VE SANAT BULUŞTU

ECZACIOzan Onar da, “İlaçlar gelmediği ve ham
madde eksikliği olduğu için vatandaş ilaç
bulmakta zorluk çekiyor. Ameliyat olacak ya da
film çektirecek hastalar eczaneye gelip aradığı
ilacı bulamayınca biz eczacılar olarak büyük
sorunlarla karşılaşıyoruz. Sanki ilacı biz
getirtmiyormuşuz gibi tepkilere maruz
kalıyoruz. Hastalarla en son muhatap olan
kişiler bizler olduğumuz için bu durum sıklıkla
yaşanıyor. Halbuki problem bizden kaynaklı
değil. İlacın gelmemesi bizi vatandaşla karşı
karşıya getiriyor” dedi. �9’da
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CHP Genel Başkan Yardımcısı Deniz
Yücel, İtalyan donanmasına ait iki
devriye gemisi ile iki fırkateynin
ardından üç denizaltının da söküm
işlemleri için Aliağa açıklarına
demirlediğini, bunun çevre katliamına
dönüştüğünü öne sürdü. �4’te

‘ECZACI ARADA KALDI’

VATANDAS ILAC
ECZACI KALMADI
Döviz kurundaki artışın ilaç sektörünü etkilemesiyle vatandaş ilaca ulaşmakta
güçlük çekiyor. Hastalar duruma isyan ederken eczacılar tepkilere maruz kalıyor

İzmir’in köklü okulu Özel Çamlaraltı Koleji, yine özel bir
etkinliğe imza atıyor. Kermes düzenleyen kolej, elde
edilecek geliri Dr. Behçet Uz Çocuk Vakfı’na bağışlayacak

HER ŞEY HASTA
YÜREKLER İÇİN

Sporcu rehabilitasyonunda 
sakatlanmadan korunma
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ULUSLARARASIDoğaltaş ve
Teknolojileri Fuarı - Marble İzmir,
birbirinden renkli etkinliklere
evsahipliği yapıyor. Fuar kapsamında
doğal taş tasarım yarışması da
gerçekleştirilecek. �12’de
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Sektörün dev buluşması Ödemiş’te başladı. Tarıma yön veren ilçede ilk kez
yapılan Tarım, Hayvancılık Makinaları, Teknolojileri ve Yem Fuarı büyük ilgi çekti 
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İlk
medeniyetlerden
farklı

uygarlıklara kadar
birçok kültüre ev
sahipliği yapmış,
doğa harikası
güzelliklerinin
yanında, tarihi
dokuları, antik
kentleri, kumu-
denizi-güneşi ve
gastronomisiyle
turizme dair birçok
dinamiği barındıran
Türkiye, geçtiğimiz yıl
56,7 milyon turist
ağırlarken, 54,3 milyar dolar
turizm geliri elde etti. 2023'te
başarılı bir turizm sezonunu daha
geride bırakan Türkiye’de iç ve dış
pazarlarda ulaşılan turizm rakamları hem yüzleri
güldürürdü hem de ülke ekonomisine katkı sağladı.
Ülkemiz için önemli bir gelir kapısı olan turizmde
bu yılki hedef ise 60 milyon ziyaretçi ve 60 milyar
dolar gelir. 

İNGİLTERE, POLONYA VE RUSYA
Almanya'nın başkenti Berlin'de düzenlenen 55.

Uluslararası Turizm Borsası (ITB) Fuarı'nda basın
mensuplarına açıklamalarda bulunan Kültür ve
Turizm Bakanı Mehmet Nuri Ersoy, turizm gelirini
2028'e kadar 100 milyar dolara çıkarmayı
hedeflediklerini ve erken rezervasyonlarda yüzde
20'nin üzerinde artış gözlemlendiğini söyledi. Bu
sayının bazı operatörlerde ise çok daha fazla
olduğunu belirten Bakan Ersoy, şu andaki ilk
göstergelerin 2024 için çok çok iyi olduğunu ifade
etti. Ülkemizin en önemli turizm
destinasyonlarından biri olan Bodrum’da da erken
rezervasyonlar yüzde 15 civarına yükseldi.
Özellikle İngiltere, Polonya ve Rusya
pazarlarından daha fazla erken
rezervasyon alan Bodrum’a, birçok yerli
turist de yaz aylarında çıkmayı
planladıkları tatilleri için rezervasyonlarını
şimdiden yapmaya başladı. Bodrum
Profesyonel Otel Yöneticileri Derneği
(BOYD) Yönetim Kurulu Üyesi Hüseyin
Softa, yaptığı özel açıklamada tatilciler için
erken rezervasyonun öneminden, yeni
turizm trendlerinden, Bodrum’un
geçtiğimiz yıl yansımalarından, bu yılki
beklentilerinden, turizm fuarlarından,
Bodrum turizminin yaşadığı zorluklar ve çözüm
önerilerinden bahsetti. BOYD Yönetim Kurulu
Üyesi Hüseyin Softa, Avrupa’da yaklaşık 30 yıldır
uygulanan, ülkemizdeyse ülke turizminin sigortası
olan ‘İç Turizm’i canlandırmak amacıyla 2009'da
Kültür ve Turizm Bakanlığı ile turizm sektörleri iş
birliğinde başlatılan erken rezervasyon
kampanyasından günümüze dek birçok tatilcinin
yararlandığını söyledi. 

ERKEN REZERVASYON 
Bu sene dolulukların geçen yıla göre daha fazla

olacağını göz önüne alarak erken rezervasyon
fırsatlarının kaçırılmaması gerektiğini belirten
BOYD Yönetim Kurulu Üyesi Hüseyin Softa
“Ayrıca ülkemizde yaşanan ekonomik zorlukları
dikkate alarak erken rezervasyon fiyat indirimleri
fırsatının değerlendirilmesi tatilciye büyük avantaj
sağlar. Erken rezervasyon tatilciye uygun fiyatlı ve

kaliteli
turizm

hizmeti fırsatıyla,
cazip fırsatlardan

yararlanma ve enflasyona
bağlı fiyat artışlarından

kaçınma imkanı ile istenilen
tarihte otelde yer bulabilme olanağı

sunar. Tatile ayrılan aynı bütçeyle erken
rezervasyonla daha lüks otellerde tatil yapma
imkanı olurken, son dakika karar verilip gidildiğinde
ise daha düşük yıldızlı bir otelde konaklanılır.
Bodrum’a tatile geleceklere sezonda doluluklar
sebebiyle rezervasyon ve fiyat zorlukları
yaşamamaları adına avantajlı ödeme imkanlarıyla
tatil fırsatları sunan erken rezervasyonla yerlerini
şimdiden ayırtmalarını öneriyorum. Şu an Bodrum
olarak yaklaşık yüzde 15 oranında erken
rezervasyona ulaştık. Dış pazarda özellikle İngiltere,
Polonya ve Rusya pazarlarından oldukça talep var”
diye konuştu.

2023’DEN YANSIMALAR 
Bodrum’da 2023 sezonu umutla başlamasına

rağmen özellikle dolu geçmesi beklenen Haziran ve
Temmuz aylarında yüzde 30-50 arası boşluklar
yaşandığını ifade eden BOYD Yönetim Kurulu
Üyesi Hüseyin Softa sözlerine şöyle devam etti:

“Bunda bazı turizmcilerin
beklentiye dayalı yüksek fiyat
uygulamaları etken olduğu gibi
asrın felaketi deprem ve seçim
havası da rezervasyonları
etkiledi. Turist İspanya,
Yunanistan, Mısır gibi ülkelere
kaydı. Bu tercih Bodrum’a sezon
istatistiklerinde yüzde 12-15 kayıp yaşattı. Sezon
başında 1 milyon 500 bin üzeri turist beklentisi
maalesef 1 milyon 375 bin olarak gerçekleşti. Sezon
başında yaptığımız uyarılar hatta Temmuz içerisinde
ki hatırlatmalar ancak Ağustos başlarında turizmciyi
kayıplarından döndürecek tedbirler almaya yöneltse
de Bodrum’da 2023 rakamları beklentilerin altında
kaldı.”

“Sezonu genelde yüzde 12-15 kayıpla kapatan
Bodrum turizmi 2024 sezonu için daha tedbirli
hazırlık yapmaya başladı. Bu da özellikle turizm

sektörünün
dinamiklerini bir

araya getiren fuarlarda kendini
gösterdi. 20 ülkeden 2 bin üst düzey acente
yetkilisinin Türk turizm profesyonelleriyle bir araya
geldiği Antalya Turizm Fuarı hem yoğun katılım
açısından hem de kısa sürede gördüğü ilgi ve
yerinde organizasyon ile umut verdi. 5. kez
düzenlenen Antalya Turizm Fuarı’nın kısa sürede
önemli bir katılım sağlaması ve gördüğü ilgi çok
başarılıydı. Önemli anlaşmalar imzaladık. Aynı
şekilde başarılı bir fuar organizasyonu da İzmir
Travel Turkey’de yaşandı. Bu fuara da katılım
yurtiçi ve yurt dışı ilgisi bakımından çok başarılı
geçti. Burada da turizmciler olarak yeni turizm
gelişmeleri ve en önemlisi yeni turizm trendlerini
konuşma ve tartışma imkanı bulduk. Bu yıl 27’ncisi
düzenlenen İstanbul Doğu Akdeniz Uluslararası
Turizm ve Seyahat Fuarı’nı (EMITT) ise tam bir
hayal kırıklığı fuarıydı! Fuar daha önceki yıllarda 14-
17 salonda gerçekleşirken bu sene sadece 3 salonda
yapılabildi. Maalesef yurtdışı ilgisi çok zayıf, yurt
içinden biraz İstanbul biraz da Ege turizmcileri ilgi
gösterdi. Uzun yıllardır turizmimizin prestij fuarı
olan dünyada 5. büyük turizm fuarı EMITT ilgisini
günden güne kaybediyor. Bu ilgi kaybının önüne

geçmek lazım. EMITT hem
ülkemiz açısından hem de
turizmciler açısından
önemli bir organizasyon.
Bodrum turizmcileri olarak
bu fuarlarda turizmin
dünyadaki yeni trendlerini
konuştuğumuzu ve bu
trendlerin Bodrum için de
kaçınılmaz olduğunu ısrarla
vurguladık.” 

CİDDİ KAZANÇ 
“Dünyada ve ülkemizde

otel ve konaklama
yatırımları hızla büyüyor.
Sonuç olarak turiste her
geçen gün birbirinden cazip
ürün çeşitliliğinin
sunulacağı kıyasıya
rekabetin oluşacağı bir
döneme giriliyor. Hizmet ve

ürünlerde yüksek teknoloji ile katma değerin ön
plana geçtiği günümüz dünyasında turizmde
sürdürülebilirlik tüm dünyanın ana konusu.
Turizmde sürdürülebilirlik ivmesini ülkemize
çevirmemiz için birçok potansiyele sahibiz. En başta
doğa, tarih, sağlık, deniz-kum-güneş, kış, inanç,
gastronomi, kongre, eko, agro, termal, spor ve
kruvaziyer gibi birçok kültür ve turizm
zenginliklerine sahibiz. Ayrıca dört mevsimin
yaşandığı Türkiye, turistler için kur farkından dolayı
oldukça uygun fiyata tatil yapabilecekleri bir ülke.

Bu dinamiklerimizi doğru pazarlamayla çok iyi
kullanmalı ve avantaja dönüştürmeye devam
etmeliyiz. Kültür ve Turizm Bakanı Mehmet Nuri
Ersoy, geçtiğimiz yıl 56,7 milyon turist, 54,3 milyar
dolar turizm geliri elde ettiğimizi açıkladı. Her
geçen yıl bacasız sanayi olan turizm sektörümüz
ülke ekonomisine ciddi kazançlar aktarmaya
devam ediyor.”

YENİ TRENDLER
“Dünyada yaklaşık 1,3 milyar insan tatil yapıyor,

bu yıl sayılar daha da artacaktır. Ülke olarak 60
milyon, Bodrum olarak en az 1,5 milyon turist
hedeflerimizin üstüne çıkabilmek için dünyadaki
yeni trend gelişmeleri göz ardı edip sadece güneş,
deniz, kum döngüsünde kalamayız. Kişiselleştirilmiş
tatil de gün geçtikçe artıyor. Özellikle Z kuşağı
olarak adlandırdığımız nesilde kültür ve doğa
turizmi, müzik ve festivaller, geri dönüşüm,
ekonomik tedbirler ve tabi ki tarihi doku,
gastronomi çok değer verdikleri unsurlar olarak ön
plana çıkıyor. Yeni trendlere uçan taksileri ve hava
araçlarını da eklemeliyiz. Bu trendler turizmi güneş,
kum, deniz alışkanlıklarını geri plana bırakıyor.
Turizmin yeni trendlerinden müzik, konserler ve
çeşitli etkinlik organizasyonları ise
destinasyonlardaki doluluğu yüzde 60-90
oranlarında artırıyor. Bunun yanı sıra fenomenlerin,
video içerik üreticilerinin önemli kitlelere etki ettiği
ve bu etkileşimle geniş bir kitleyi yönlendirdiklerini
unutmamamız lazım. Bodrumlu turizmciler olarak
yeni trendleri hayata geçirmek için daha fazla
mücadele vermeye çalışacağız. 2023 yılında
Bodrum’a 101 kruvaziyer gemi yaklaşık 102 bin
yolcu getirdi. Bu gelişme turizm açısından olduğu
gibi esnafımız için de umut verici. Bu alternatifi
geliştirerek sürdürmeliyiz.”

ALT YAPI
“Tabi biz bu gelişmeleri takip edip uygulamaya

çalışırken bir taraftan da çok sayıda sorunla karşı
karşıyayız. Bodrum altyapısı ile önemli bir sorun
beldesi. Kanalizasyon yerine çukur açıp atıkları yok
etme çabası, atık tesislerinin yetersizliği, yağmur
yağınca oluşan seller, evlerin, tesislerin su altında
kalması çok ciddi bir sorun. Trafik insanları
bezdirme noktasında, birçok yol bozuk, yanlış
yapılan kavşaklar sorunu daha da büyütüyor.
Bodrum’da su sıkıntısı tavan yapmış durumda. Şu
sıralar belediye başkan adaylarının en büyük
taahüdü su sıkıntısı çözme vaadi. 21. yüzyılda dünya
markası Bodrum’da bu sorun da bu taahhüt de
yeterince utanç verici ama maalesef gerçek.”

GİDER KALEMLERİ
“Turizm sorunlarının yerel sıkıntılarla da

bitmediğine dikkat çeken BOYD Yönetim Kurulu
Üyesi Hüseyin Softa, “İşletmeleri sıkıntıya sokan
maliyet artışlarındaki anormal yükselişler de
turizmciyi, işletmeciyi oldukça zorluyor. Bu
doğrultuda bazı gider kalemlerinin hafifletilmesi
turizmciye nefes aldırabilir. Elektrik ve su giderleri
için turizm indirimi yapılabilir. Konaklama vergisi
kaldırılması gerekir. Hem personelin eğitilmesi için
teşvik sağlanmalı hem de istihdamı artıracak aynı
zamanda hizmet kalitesini artıracak ilave personel
için destek sağlanabilir. Turizmde mevsimi
uzatabilecek etkinlikler maddi olarak
desteklenebilir. Mesafe nedeni ile en pahalı uçak
yolculuğu ülkemize yapılmakta. Bu doğrultuda
turistin maliyetini düşürmeye yönelik vergi
indirimleri ve teşvikler olmalı” diyerek sözlerini
noktaladı. (Fulya Omaç)

19 Nisan 2024 Cuma2 AKTÜELEditör: Hakan Serbest Tasarım: Sedat Araz

Ülkemizin
en önemli turizm

destinasyonlarından biri

olan Bodrum’da da erken

rezervasyonlar yüzde 15

civarına yükseldi. Özellikle

İngiltere, Polonya ve Rusya

pazarlarından daha fazla erken

rezervasyon alan Bodrum’a,

birçok yerli turist de yaz aylarında

çıkmayı planladıkları tatilleri

için rezervasyonlarını

şimdiden yapmaya
başladı
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İzmir’in köklü okulu Özel Çamlaraltı Koleji, yine özel bir etkinliğe imza atıyor. Kermes
düzenleyen kolej, elde edilecek geliri Dr. Behçet Uz Çocuk Vakfı’na bağışlayacak

egetelgraf.com’dan 
Safanur Öztürk’ün haberi

Özel Çamlaraltı Koleji’nin
düzenlediği 3. Bahar Kermesi ilgi
gördü. Küçük Kulüp Alliance
Restaurant’ta yapılan kermesin
gelirin bu yıl Dr. Behçet Uz Çocuk
Vakfı’na bağışlanması planlanıyor.
Yoğun katılımın olduğu etkinlik
Özel Çamlaraltı Koleji genel
müdürü ve 3. kuşak temsilcisi Gülçağ
Gençer’in konuşmasıyla başladı.
Katılımcılara teşekkür eden Gülçağ,
kolej olarak bu tarz etkinliklerin
içinde olmaktan gurur duyduklarının
altını çizdi. Konuşmasının ardından
katılımcılara teşekkür belgelerini
veren Gençer, “Kadınların
emeklerinin de yaptıkları
çalışmaların da böyle ortamlarda
sergilenmesi çok anlamlı. Bu
bağlamda kadın bir yönetici olarak
kadınlarımıza da sahip çıkıyoruz”
ifadelerini kullandı. 
70’LİK ULU BİR ÇINAR

Dr. Behçet Uz Çocuk Vakfı’nın
yararı için 34 katılımcıyla bir etkinlik
gerçekleştirdiklerini söyleyen
Gençer, “Çamlaraltı Koleji olarak bu
tarzdaki sosyal sorumluluk projeleri
kapsamında hem velilerimizin hem
de mezunlarımızın ihtiyaç yardımı
olan STK’larla iş birliği yapması çok
anlamlı. Çünkü biz de İzmir’in köklü
okullarından biriyiz. Bu yıl 70.
yılımızı kutluyoruz. İzmir’e ve
İzmir’de yaşayan herkese, birçok
mezunumuz ve öğrencilerimizle
birlikte katkı sağlamak istiyoruz. Her
sene çoğalan bir katılımcı kitlemiz
var” dedi. 

Dr. Behçet Uz Çocuk Vakfı
Başkanı Ülkü Belkıs Karlı da,
“Vakfımız, hastanemizin çok geniş
yelpazesindeki hasta çocuklarımızın
her tür derdine derman olmak için
kurulmuş 38 yıllık bir vakıf. Bizim
hastanemizde her türlü kanser,
kardiyoloji, endokrin hastası çocuk
yatıyor. Hepsi bizim çocuğumuz.
Onların hastaneye girişlerinden
itibaren çocuk bezinden evlerindeki
gıdaya kadar vakıf karşılıyor. Çok
güzel işler yapıyoruz. Bir yere
yardımda bulunmak istiyorsanız
vakfımıza destek olun” diye
konuştu. 

‘İyilikmelekleri’ hasta
çocuklar için tek yürek

Foça’da bir buçuk yıl önce
kurulan, tarih, doğa ve çevre
konularında yaptığı eylemler ve
hukuki mücadele ile bölgenin
geleceğine tehdit teşkil eden
birçok projenin iptalini,
ertelenmesini ya da yasal
prosedüre uygun hale getirilmesini
sağlayan Foça Tarih ve Doğa
Platformu yeni yılın ilk genel
toplantısını yaptı. Geçtiğimiz
günlerde mazbatasını alan
Belediye Başkanı Saniye Bora
Fıçı’ya nezaket ziyareti yapılması
ve makul bir süre sonra taahhüt
edilen ya da yeni oluşan taleplerin
iletilmesi konusunda görüş
birliğine varıldı. Platformun
kuruluşundan beri prensip

edinilen “Foça'nın yararında
yapılacak her işte yapanın yanında,
zararına olacak her işte yapanın
karşısında” olmaya devam
edileceği vurgulandı. Platform
sözcüsü Ramis Sağlam, kuruluş
amaçları doğrultusunda Foça’ya ve
Foçalı’nın haklarına sahip çıkmaya
devam edeceklerini söyledi. Sağlam,
“Bu toplantımız ön bilgilendirme
gündemli bir toplantı oldu. Bir
sonrakinde nasıl yapalım nasıl
edelim ayrıntılarını konuşacağız.
Dernekleşmeyi konuşacağız.
Dernek platformun karşısında bir
alternatif değil. Burası bu haliyle
devam edecek. Kurulursa sadece
tüzel kişilik sıfatında olacak” dedi.
(Haber Merkezi)

‘FOÇA’NIN YARARINA 
her işe destek olacağız’

Marmaris'in İçmeler Mahallesi
Atatürk Caddesi'ndeki bir otel
inşaatında meydana gelen olayda
inşaatta çalışan İsmail Tepebaşı
ile Y.G.'nin üzerine, kolona
dayalı halde bırakılan çelik kalıp
devrildi. Tepebaşı ile Y.G.,
kalıbın altında kaldı. 112 Acil
Çağrı Merkezi'ne ihbar üzerine
bölgeye polis ve sağlık ekipleri
sevk edildi. Yapılan kontrolde

İsmail Tepebaşı'nın hayatını
kaybettiği belirlendi. Marmaris
Devlet Hastanesi'ne götürülen
Y.G.'nin ise hayati tehlikesinin
bulunmadığı öğrenildi. Marmaris
Cumhuriyet Başsavcılığı'nca
başlatılan soruşturma
kapsamında şantiye şefi ile
yüklenici firma sorumlusunun da
arasında yer aldığı 4 kişi
gözaltına alındı. (DHA)

OTEL İNŞAATINDA
AKIL ALMAZ ÖLÜM!

İzmir Cumhuriyet Başsavcılığı Terör Suçları
Soruşturma Bürosu, FETÖ silahlı terör örgütüne yönelik
yürüttüğü soruşturma kapsamında, örgütün gizli
haberleşme programı ByLock’u kullanan, ByLock
içeriklerinde isimleri geçen, haklarında örgüt üyesi
olduğuna dair beyan bulunan ve Bank Asya’daki şüpheli
işlem bilgileri tespit edilen 12 şüpheli hakkında gözaltı
kararı verildi. Şüphelilerin adreslerine İzmir İl Jandarma
Komutanlığı ve İzmir İl Emniyet Müdürlüğü’ne bağlı TEM
Şube ekipleri MİT’in desteği ile şüphelilerin İzmir merkezi
başta olmak üzere Menemen, Menderes ve Bergama’daki
adreslerine eş operasyon düzenlendi. 12 şüpheli gözaltına
alındı. Şüphelilerin işlemleri sürüyor. (DHA)

ByLock baskını!
12 zanlıya gözaltı

İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, aralarında İzmir’in de
olduğu 41 ilde eş zamanlı düzenlenen "Narkoçelik-12"
operasyonlarında 268 şüphelinin yakalandığını bildirdi.
Bakan Yerlikaya, sosyal medya hesabından yaptığı
açıklamada, il emniyet müdürlüklerince uyuşturucu
madde imalatçılarına ve bunların satışını yapanlar ile
sokak satıcılarına yönelik düzenlenen "Narkoçelik-12"
operasyonlarında 856 kilogram uyuşturucu madde ve 795
bin uyuşturucu hap ele geçirildiğini belirtti. Operasyonu
gerçekleştiren güvenlik güçlerini tebrik eden Yerlikaya,
"Gençlerimizi ve geleceğimizi zehirleyen uyuşturucu
tacirlerine göz açtırmayacağız. Her an enselerindeyiz.
Bizden kaçamayacaklar" ifadelerini paylaştı. (AA)

‘Enselerindeyiz 
kaçamayacaklar’

Neyse ki can 
kaybı olmadı

Çiğli’de bulunan Atatürk Organize
Sanayi Bölgesi’ndeki metal kaplama
fabrikasında çıktı. Kısa sürede
büyüyen yangın yakınlardaki plastik
kaplama fabrikasına da sıçradı. İhbar
üzerine adrese çok sayıda itfaiye, polis
ve 112 Acil Sağlık ekipleri sevk edildi.
Fabrikalardaki yangın, yaklaşık 3
saatlik çalışmaların ardından kontrol
altına alındı. Can kaybı ve
yaralanmanın söz konusu olmadığı
fabrikalarda soğutma çalışmalarına
geçildi. (DHA-AA)

Operasyonlarda
neler çıktı neler!

Rus dolandırıcıya
İzmir’de bingo!

İzmir’de mali polis, yaptığı
çalışmalar sırasında bir kişiden
şüphelendi. Yapılan kimlik
soruşturmasında şüphelinin Rusya
vatandaşı A.B. olduğu ve dolandırıcılık
suçundan Uluslararası Kriminal Polis
Teşkilatı INTERPOL tarafından mavi
bültenle arandığı ortaya çıktı. Polis
ekipleri tarafından gözaltına alınan
zanlı, işlemleri için emniyete
götürüldü. Emniyetteki işlemleri
tamamlananı dolandırıcı A.B., adli
makamlara sevk edildi. (İHA)

19 Nisan 2024 Cuma 3KENT-YAŞAM Editör: Kazım Erkmen Tasarım: Mehmet Güçlü Güler

İzmir'de ekipler, 8-14 Nisan
arasında kent genelinde asayiş
uygulaması gerçekleştirdi.
Denetimlerde ruhsatsız 17 tabanca, 4
pompalı tüfek, 3 kurusıkı tabanca, 2
bin 444 uyuşturucu hap, 390,29 gram
uyuşturucu madde, 8 çalıntı
motosiklet, 3 çalıntı otomobil ele
geçirildi. Gözaltına alınan
şüphelilerden 41'i, sevk edildikleri
adliyede çıkarıldıkları hakimlikçe
tutuklandı. Uyuşturucu madde
ticaretinden 9, uyuşturucu madde
bulundurmak ve kullanmak suçundan
154 kişiyede işlem yapıldı. (AA)

Gülçağ
Gençer

SAFANUR
ÖZTÜRK
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“Benyaptımolduya
geçit vermeyeceğiz”

“Çiftçilerimize
nefes aldırın”

Gelecek Partisi İzmir Milletvekili ve
TBMM Başkanlık Divanı Katip Üyesi
Mustafa Bilici, Üretici Kredi Kartları
ile anlaşmalı olan Elektrik Dağıtım
Şirketlerinin, faizsiz erteleme hizmetini
sonlandırmasına ilişkin, Enerji ve Tabii
Kaynaklar Bakanına soru önergesi
verdi. Bilici, önergesinde,
“Üreticilerimizin büyük bir bölümü
tarımsal elektrik faturalarını bu kartlar
vasıtasıyla ödemektelerdi. İlgili elektrik
faturalarının bu kartlar vasıtasıyla
faizsiz bir şekilde 2-3 ay ertelenmesi
çiftçilerimize nefes aldırmaktaydı.
Fakat vatandaşlarımızdan aldığımız
şikayetlere göre bu uygulamaya son
verilmiş. Elektrik Dağıtım Şirketleri ve
bankalar arasında anlaşmaya
varılamamış. Bu sorunun ivedilikle
çözülmesi gerektiğini düşünüyorum.
Birçok üretici vatandaşımız için bu 2-3
aylık ertelemeler büyük öneme sahip.
Adana’da, Konya’da, Mersin’de,
İzmir’de ve birçok bölgede çiftçilerimiz
ciddi elektrik faturalarıyla karşı karşıya
kalıyorlar. Tohumdan gübreye, ilaçtan,
akaryakıta kadar birçok kalemde fahiş
fiyat artışları söz konusu. En azından
tarımsal elektrik noktasında eskiden
olduğu gibi ertelemeli bir şekilde
faturalarını ödemeliler. Çiftçilerimize
en azından bunu borçluyuz” dedi.

CHP Parti Sözcüsü, Genel
Başkan Yardımcısı ve İzmir
Milletvekili Deniz Yücel, İtalyan
donanmasına ait iki devriye gemisi
ile iki firkateynin ardından üç
denizaltının da söküm işlemleri
için Aliağa açıklarına
demirlediğini, denizaltıların asbest
ve zehirli kimyasal madde
barındırma riskine dikkat
çekildiğini ifade ederek, “Dünya
kamuoyu bu donanma gemilerine
ölüm gemileri diyor. Biz ise güzel
İzmir’i ve halk sağlığını tehlikeye
atıp bu işe, ev sahipliği yapıyoruz.
Anlaşılan, yerel seçimlerde
umduğunu bulamayan iktidar
İzmir’e acımamış. 

Dünyanın mülteci kampı
olduğumuz yetmedi, çöp
konteynırı olduğumuz yetmedi,
şimdi de ölüm ülkesi olduk” dedi.
Söz konusu gemilerin tehlikeli
madde envanter raporlarının
kamuoyuyla bir türlü
paylaşılmadığını ifade eden Yücel,
konuya ilişkin soru önergesi
verdiği Çevre Şehircilik ve İklim
Değişikliği Bakanı Mehmet

Özhaseki’ye, “Aliağa’da Gemi
Söküm Yönetmeliği’ni uygulamak
yerine, işçi sağlığını hiçe sayan,
bölgeyi çevre felaketine
sürükleyen bir anlayışın hâkim
olmasının nedeni nedir” diye
sordu. Yücel, “İktidarın gözünde
insan hayatının hiç mi değeri yok?
Radyasyon tehlikesi var mı yok mu

bakılmadan, bunun ölçümü
yapılmadan, çevreye verilen zararı
hesaba katmadan, işçilerin
sağlığını ve iş güvenliğini
düşünmeden, böylesine tehlikeli
bir karara nasıl imza atarlar?
İzmir’de ‘ben yaptım oldu’
anlayışına geçit yok. Belediyelerin
aynı zamanda, çevre ve insan

sağlığını etkileyen olumsuz
durumlarda denetim yapmak gibi
bir görevi de vardır. İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanımız
Cemil Tugay da üzerine düşen
görevi yerine getirmiş, gereken
açıklamayı yapmıştır.

Elbette ki bu konuda çevre ve
insan sağlığını gözeten
müdahaleleri olacaktır. Maalesef
bu gemilerle ilgili olarak da tam
bir belirsizlik vardır. Söküm için
getirilen gemilerle ilgili
yönetmelikte yer alan tedbirlerin
tersanedeki şirketler tarafından
uygulanıp uygulanmadığı, tehlikeli
atık envanter raporlarının gerçeğe
uygun şekilde hazırlanıp
hazırlanmadığı belli değildir.
Bakanlığınız tarafından da şimdiye
kadar konuyla ilgili bir açıklama
yapılmamıştır. 

Gemi söküm işleri ülkemizde
ilgili yönetmeliklerin
uygulanmaması, yeterli ve etkin
denetimlerin yapılmaması
nedeniyle ‘çevre katliamına’
dönüşmüş durumdadır” ifadelerini
kullandı. (Haber Merkezi)

DEVA Partisi İzmir
Milletvekili ve Kültür, Sanat ve
Turizm Politikaları
Koordinatörü Seda Kaya Ösen,
TBMM Genel Kurulu'nda
Turist Rehberliği Meslek
Kanunu ile Seyahat Acenteleri
ve Seyahat Acenteleri Birliği
Kanunu’nda değişiklik
yapılmasına dair kanun teklifi
görüşmelerinde söz aldı. Turizm
Rehberliği bölümlerinin her yıl
binlerce mezun verdiğine dikkat
çeken Ösen, yabancı dil şartının
kaldırılmasına ve sektöre bölüm
dışı mezunların istihdam
edilmesine tepki göstererek
“Plan ve Bütçe Komisyonunda
Hükümetin yetkilileri Arkeoloji
ve Sanat Tarihi mezunları için
yeni iş sahaları yaratacaklarını
dile getirmişti. 

Hükümetin bahsettiği iş
alanının açılması, başka iş
alanlarının daralmasıyla
gerçekleşecek gibi gözüküyor.
TUREB’e kayıtlı 13 bin 609
Turist Rehberi olan Türkiye’de,
her yıl Turist Rehberliği bölümü
binlerce mezun veriyorken bu
alanın, hükümetin plansız eğitim

politikaları neticesinde işsiz
kalan diğer bölüm mezunlarıyla
doldurulması kabul edilebilir
değildir. Mağduriyetleri yeni
mağduriyetler yaratarak
çözemezsiniz. Siz turizm talebini
arttırmadığınız sürece bulmaya
çalıştığınız çözüm kendisini yeni
bir soruna bırakacaktır.” diye
konuştu.

Konuşmasında Sanat Tarihi
ve Arkeoloji bölümü
mezunlarının kademeli olarak
mesleğe başlaması gerektiğini
belirten Ösen “Bugün
Türkiye’ye yıllık 100 milyon
turist gelirse, evet, mevcut turist
rehberleriyle birlikte
bahsettiğimiz alandaki
mezunlarımızın büyük

çoğunluğuna iş kapısı sağlamış
olursunuz. Ancak turist talebi
ortaya çıkmadan arzı
büyütürseniz, negatif rehber
enflasyonu yaratırsınız. Bu
yüzden rehberlik kurslarına
katılacak adayların belirli bir
periyotta “kademelendirilerek”
mesleğe katılmaları gerekiyor.
Gelin şu konuda anlaşalım.
Arkeoloji ve Sanat Tarihi
mezunlarına alan açmak adına
rehberlik yaptırılacak ise 5 yıl
sonunda yine dil şartını zorunlu
kılalım. 5 yıl Türkçe rehberlik
yapan 5 sene sonunda dil
sınavına katılsın. Böylelikle
Turist Rehberliğine topyekûn
katılımın da önüne geçebiliriz.”
diye konuştu. (Haber Merkezi)

CHP Parti Sözcüsü, Genel Başkan Yardımcısı ve İzmir Milletvekili Deniz Yücel,
Aliağa’ya söküm için gelen gemilere tepki gösterdi, “Çevre katliamı” dedi

“Mağduriyetler yeni
mağduriyetle çözülmez”

Türk Dünyası Gençlik Çalıştayı, Ege
Üniversitesi Türk Dünyası Araştırmaları
Enstitüsü ile Zekeriya Doğan Kültürevi
iş birliği ile gerçekleştirildi. Ege
Üniversitesi Türk Dünyası Enstitüsü’nde
yapılan Çalıştay’da Mavi Vatan
Kavramını Türkiye gündemine taşıyan
Türk Denizcilik ve Global Stratejiler
Merkezi (Türk DEGS) Başkanı, Maltepe
Üniversitesi Öğretim Üyesi Doç. Dr.
Cihat Yaycı, bir konferans verdi.
Türkiye’nin 2019 yılında Mavi Vatan
kapsamında Libya ile imzaladığı
Münhasır Ekonomik Bölge Anlaşması’nı
Filistin ile imzalaması için yeni bir fırsat
yakaladığını belirten Yaycı, bu anlaşma

ile hem Türkiye’nin hem de Filistin’in
büyük yarar sağlayacağını söyledi.
Yaycı, “Bu anlaşma ile Filistin hem
denizlerdeki hakkını hem de Gazze
Şeridinin kendine ait olduğu hukuken
tescillenmiş olacak. Filistin bu anlaşma
sayesinde kara ülkesinin 2 katı deniz
ülkesine sahip olacak.  Gazze ise 20
kattan daha fazla deniz ülkesine sahip
olacak. Buralarında Filistin’e ait olduğu
tescil edilecek. Türkiye’de Kıbrıs kadar
bir deniz alanına ilaveten sahip olacak.
Bu anlaşmanın yapılmaması için hiçbir
engel yok. Bu konudaki düşüncemi
Hükümete de ilettim” dedi.
Yunanistan’ın Doğu Akdeniz ile ilgili öne

sürdüğü tezin çok iyi anlaşılması
gerektiğinin altını çizen Yaycı,
Yunanistan’ın takım ada devleti
olduğunu ileri sürdüğünü kaydetti.
Takımada devleti teziyle sınırlarının en
dıştaki adalardan başladığını öne süren
Yunanistan’ın bu tezinin hiçbir
geçerliliği olmadığının dünyaya
anlatılması gerektiğini ifade eden Yaycı,
“Yunanistan Yarımada devletidir.
Takımada devleti olmadığı için ana
karası Doğu Akdeniz’de paylaşım
yapabilecek kadar diğer devletlere
yakın değildir. Bu nedenle Yunanistan’ın
Doğu Akdeniz’de herhangi bir hakkı
yoktur” diye konuştu. (Haber Merkezi)

19 Nisan 2024 Cuma4 POLİTİKAEditör: Kazım Erkmen Tasarım: Mehmet Güçlü Güler

AK Partililer
ders
çıkarmamış!

İstanbul, Ankara ve İzmir
büyükşehir belediyelerini elinde
tutmayı başaran CHP, AK Parti’nin
elinden 3 büyükşehir ve 7 il merkez
belediyesini daha aldı. 31 Mart 2024
seçimlerimde ağır yenilgi alan AK Parti
ve Cumhur İttifakı paydaşları sanırım
gerekli dersi çıkarmamışlar.

AK Parti teşkilatlarından tutun,
milletvekillerine, genel merkez
yöneticilerine kadar hala “Vur patlasın
al oynasın” havasındalar. AK Partili
seçmenler seçim sonuçlarından çıkan
tabloya üzülürken, durumdan ders
çıkarması gerekenlerden suratları
maşallah ayakkabı köselesi. 

Çarşamba gün yapılan AK Parti grup
toplantısını izledim, hepsinin keyfi
yerindeydi.31 Mart seçim yenilgisinin
sorumlusu sanki onlar değil, seçmenmiş
gibi. Hele hele şu AK Parti teşkilatları,
il, ilçe başkanlarının da söyleyecek
sözüm yok. Onurlu bir şekilde istifa
etmek yerine, seçmeni suçlama
derdinde. Bir de seçilen meclis üyeleri
yok mu? Boy, boy mutluluk pozlarını
sosyal medyalarında paylaşıyor.
Kardeşim senin belediye başkanı seçimi
kaybetmiş bu neyin mutluluğu. Ha
şunu da söyleyeyim. Eminin ki o meclis
üyelerinin birçoğu kendi partisinin
adayına bile oy vermemiştir.
İnanmıyorsanız, seçim sonuçlarına
bakın.

Bayram tatili sebebiyle Sıla-i Rahim
yapıp doğup büyüdüğüm toprakları
ziyaret ettim. Tabii her tarafta siyasi
mevzular açıldı, Cumhur İttifakının
seçim yenilgisi sohbet konularımızın en
başında geldi. Ortak kanı MHP’nin
seçimden güçlenerek çıktığı AK
Parti’nin ise oy kaybına uğradığı
konusuydu. AK Partililerin kibir ve
emeklileri açlığa mahkûm ettiğinden
dert yandı herkes. Bu durum Recep
Tayyip Erdoğan ile AK Parti arasındaki
mesafenin genişlediğini, bunun da
seçmen tarafından görüldüğünün de
altını çizmek isterim. Özellikle AK
Parti teşkilatı içlerindeki AKP’lileri
temizlemesi gerekir.

AK Parti’den uzaklaşan seçmenlerin
büyük kısmının muhalefete
yönelmediğini, bir kısmı YRP ve
MHP’ye kayarken diğer kısmın sandığa
gitmediği kanısı uyandı bende. AK
Parti, YRP ve MHP'nin birlikte yüzde
47-48’lik bir bloğu var biliyorsunuz.
Seçmen bunun içinde partilerini
değiştirdi. Bu bloğun dışına taşma
durumu çok istisnai durumlarda
gerçekleşti. Diğer taraftan YRP’nin
seçime kendi adaylarıyla girmesiyle bu
bloğun içinde bir parçalanma
yaşandığına da dikkat çekmek isterim.
EMEKLİ DEĞİL EMEKLİ VEKİL YÜK

Hani emeklileri devletin sırtında yük
olarak görüyorlar ya esas yük
milletvekilleri ve emekli vekiller devletin
sırtına yük. Normal emekliler yıllarca
çalışıp prim ödeyerek emekli olurken ya
vekiller nasıl emekli oluyor? 5 yıl vekilliği
yapıp gerekli şartları yerine getirdikten
sonra emekli maaşı ne kadar oluyor
dersiniz?

Milletvekilliği yapınca emekliliğe hak
kazanıyorsun ve ölünceye kadar oldukça
yüksek bir emekli maaşı alıyorsun.
Dünyanın herhangi medeni ve
demokratik bir ülkesinde böyle bir şey ne
duydum ne gördüm.

Geçen ocak ayında 18 bin 800 TL
olan, temmuz ayında 39 bin 900 TL’ye
yükselttikleri maaşlarına bir zam daha
yaparak 51 bin 900 TL’ye çıkardılar.

KARAKAYA

HER ŞEYİ KONUŞALIM
YUNUShaberci36@gmail.com

Mustafa
Bilici

Mustafa
Bilici

Mustafa
Bilici

Mustafa
Bilici

Mustafa
Bilici

Mustafa
Bilici İzmir Milletvekili Seda

Kaya Ösen, turist
rehberliğinde yabancı dil

bilme şartını
kaldırılmasının turizm
sektörüne ve mesleğe

zarar vereceğini belirtti

Seda
Kaya
Ösen

“Filistin’le de Deniz Yetki Anlaşması imzalamalıyız”
Cihat
Yaycı

Deniz
Yücel
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Rezervasyonlarda
sahte siteye dikkat!
Lüks otellerin internet sitesini

kopyalayanlar, kendilerine
ulaşan tatilcileri sahte
rezervasyonlarla mağdur
ediyor. Dolandırıcılar, bu
yöntemle yılda 4 milyon yerli-
yabancı turistin ağırlandığı
kentte tatilcilerin kabusu
oluyor. GETOB Başkanı Mustafa
Deliveli, rezervasyon
döneminde satışların yoğun
olduğunu belirterek, "Tatil
arayışında olanlar, acentenin
TÜRSAB'a, otellerin de Kültür
ve Turizm Bakanlığı'na kayıtlı
olup olmadığını kontrol
etmeleri gerekiyor. Sahte
hesaplar üzerinden gerçek
hesap izlenimi oluşturup,
birçok dolandırıcılık vakalarına
rastlanıyor" dedi. (DHA)

‘Seferihisar için
el ele verelim’

İkinci kez Seferihisar Belediye
Başkanı seçilen İsmail Yetişkin,
ilçede yeni dönemde görev
yapacak mahalle muhtarlarıyla
buluştu. 22 muhtarın yanı sıra,
başkan yardımcıları ve birim
müdürlerinin de katıldığı
buluşmada, Başkan Yetişkin
konuklarla tek tek ilgilendi.
Belediye olarak muhtarlarla
koordineli bir şekilde
çalışacaklarını ve her sıkıntıların
da yanlarında olacaklarını ifade
eden Başkan Yetişkin, “Sizlerle sık
sık bir araya geleceğiz.
Vatandaşların mahallelerinizde
yaşadığı sıkıntıları el birliğiyle
çözüme kavuşturacağız.
Önümüzdeki 5 yıl boyunca, ilçemiz
için el ele vererek güzel işler
yapacağız. Tüm muhtarlarımıza,
önceki yıllarda da olduğu gibi
destek çıkmaya hep devam
edeceğim. İlçemizi, sizlerle birlikte
yönetelim istiyorum” diye konuştu.
(Haber Merkezi)

Ödemiş Ticaret Borsası
önderliğinde çok sayıda kurumun iş
birliğinde EFR Fuarcılık’ın
düzenlediği Ödemiş Tarım,
Hayvancılık Makinaları,
Teknolojileri ve Yem Fuarı törenle
açıldı. Programa Kaymakam Fatih
Aksoy, Belediye Başkanı
MustafaTuran, Ticaret Borsası
Başkanı A. Latif Aka, Ticaret
Odası Başkanı İbrahim Suvar,
Ziraat Odası Başkanı Ahmet
Kocaağa, Bademli Fidancılık
Kooperatifi Başkanı Hurşit Nallı,
EFR Fuarcılık genel müdürü
Muhammed Baykal, sektör
temsilcileri ve çok sayıda çiftçi
katıldı.

‘BİRLİKTE BAŞARDIK’
EFR Fuarcılık genel müdürü

Muhammed Baykal, “Tarımın
başkenti Ödemiş’te, çifte heyecanı
ilk kez yaşıyoruz. Birincisi tarım
fuarı üreticimizin, çiftçimizin
ayağına taşıdık. Bunu çok önemli
buluyoruz. Bugüne kadarki tarım
fuarlarında çiftçilerimizi otobüslere
doldurup kent merkezlerine
götürdüler. Biz sektör paydaşlarını
çiftçimizin ayağına getirdik. İkincisi
Türk tarımına yön veren Ödemiş’te
bir ilki gerçekleştiriyoruz. Ödemiş
sadece üreten değil, ürettiği
alanlarda piyasayı belirleyen bir
ilçe. Fuarımız vesilesiyle tarımın
nabzı 4 gün süreyle Ödemiş’te

atacak. Tarım bugün insanoğlu için
en stratejikalandır. Gıda olmazsa
olmazımızdır. Bitkisel ve hayvansal
üretim vazgeçilmezimizdir.
Dünyada teknoparklar teknolojinin
gelişiminde öncülük ediyor.
Androparklar
dediğimiz tarım
parklarının da
kurulması
kaçınılmazdır.
Dünü bilerek
ama dünde
kalmayarak,
teknolojiyi
tarıma uyarlayarak,
tarımı yeniden
yorumlamak zorundayız.
Tarım ve hayvancılığımızı birlikte
daha ilerilere götürme idealimiz
büyük, heyecanımız büyük,
gayretimiz büyük. Çünkü bunu
yapacak gücümüz, inancımız ve
birikimimiz var. Tarımla iştigal
olanların kesesine bu zenginliği
yansıtmalıyız. Çiftçimizin gelirinizi

artıracak, yeni usuller ile yeni
ekipmanı burada görüp tanımasını
mümkün kıldık. Son teknolojiyi
dokunma mesafesine taşıdık.
100’ün üzerinde katılımcımız

yaklaşık 300 markasıyla
burada ürün ve

hizmetlerini tanıtıyor.
Fuarımız ülkemizin

tarımına ve
hayvancılığına
büyük katkı
sağlayacak” dedi.

Bir ilki daha
başarmanın

onurunu
yaşadıklarını belirten

Ödemiş Ticaret Borsası
Başkanı Aka, “Fuarımızın
Ödemiş'in tarımına ve ekonomisine
önemli katkılar sunacağına
inanıyoruz. Fuarın
düzenlenmesinde emeği geçen
herkese teşekkür ediyor fuarımızın
hayırlı uğurlu olmasını diliyorum"
diye konuştu.

Ekmeğini Küçük Menderes’in
verimli topraklarından çıkaran
Ödemiş’te sektör temsilcilerini
ağırladıklarını söyleyen Belediye
Başkanı Mustafa Turan, “Şunu da
unutmamalıyız ki, günümüz teknoloji
çağı. Üreticimizin gelişen teknolojiyi
de yakından takip etmesi gerekiyor.
Bu anlamda düzenlenen fuarın
bölgemiz üreticisine büyük katkı
sağlayacağına inanıyorum.
Atatürk’ün izinde, aydınlık ve
gelişmiş bir ülke olmak için, üreten
çiftçi milletin efendisi olmaya devam
edecektir” ifadelerini kullandı.

Kaymakam Fatih Aksoy da,
“Üreticimiz daha fazla katma
değer oluşturma konusunda
sıkıntılar yaşıyor. Bu tür
organizasyonlar sektörün
paydaşlarını buluşturuyor. Önemli
potansiyelleri harekete geçiriyor.
Taş üstüne taş koyan her türlü
çalışmanın yanında olduğumuzu
ifade etmek istiyorum” dedi.

Konuşmaların ardından açılış
kurdelesi kesildi, stanlar ziyaret
edildi. 100’ün üzerinde katılımcının
yaklaşık 300 markayla katıldığı
Ödemiş Tarım, Hayvancılık
Makinaları, Teknolojileri ve Yem
Fuarı’na Ödemiş Ticaret Borsası
Çok Amaçlı Fuar Alanı ev sahipliği
yapıyor. Organizasyon 21 Nisan
2024 tarihine kadar her gün 10.00-
20.00 saatleri arasında ziyaret
edilebilecek. 

Türkiye tarım sektörünün dev buluşması Ödemiş’te başladı. Sektöre yön veren ilçede ilk 
kez yapılan Tarım, Hayvancılık Makinaları,Teknolojileri ve Yem Fuarı ziyaretçi akınına uğradı

‘Efeler kenti’ Ödemiş
çifte heyecan yaşıyor 

İzmir, Türkiye'nin sağlık turizmi
alanındaki pastasından en önemli pay
alan illerden biri İzmir oldu. İzmir
Sağlık Turizmi Derneği Yönetim
Kurulu Başkanı Dr. Bülent Cinel,
"2023 yılında İzmir'e 60 bin sağlık
turisti geldi ve 110 milyon dolar girdi
sağladı. Bu yıl ise beklentimiz 100 bin
hasta ile 250 milyon dolar gelir
sağlamak" dedi. Bu yıl için tüm sağlık
turizmden dünyada 6 milyar 800
milyon dolar gelir beklendiğini
söyleyen Dr. Cinel, "Medikal turizm,
termal turizm, 3'üncü yaş ve engelli
turizm, wellness turizm dışında sağlıklı
beslenme ve kilo verme, tamamlayıcı

ve geleneksel tıp, mental wellness, halk
sağlığı ve kişileştirilmiş tıp gibi
çeşitlilikler eklenerek sağlık turizmi
genişledi. Ülkemizde henüz böyle bir
istatistik olmadığından 2024 yılı
projeksiyonunu 4 sağlık turizmi
çeşitliliğinde belirliyoruz. Böylece;
2024 yılında medikal turizmde 2,5
milyon sağlık turisti ile 4,5 milyar dolar
gelir beklentimiz var. Bu alana termal
turizm, 3'üncü yaş ve engelli turizmi,
wellness turizmi ve
istatikleştiremediğimiz kaçak medikale
turizm gelirlerini eklersek 15 milyar
dolarlık bir gelir beklentimiz mevcut"
dedi. (DHA)

Sağlık turizminde hedef 250 milyon dolar gelir

Türkiye’de hızlı şehirleşme ile yaşanan
en büyük problemlerden biri otopark ve
trafik sorunu. 

En geniş caddelerde bile ikinci, üçüncü
sıra parklanmalar ile şehrin trafik akışını
mahvedenler, birbirine saygı göstermeyen
sürücüler, istediği her noktaya özgürce araç
park edebileceğini zannedenler derken
trafik kültürü ülkemizin toplumsal yapısını
gösteren en önemli deneyimlerden biri.

Şehrin merkezi noktalarında Şair Eşref,
Talat Paşa, Fevzi Paşa ve Gazi Bulvarı gibi
noktalardan araç ya da yaya olarak
geçiyorsanız sağ şeritte adım başı park
eden, ikinci sıraya taşan ve trafik akışını
yavaşlatan araçları fark edebilirsiniz.

Karşıyaka İskele’den neredeyse Nikah

Sarayı’na kadar da aynı manzara.
Konak Katlı Otopark’ın çevresi,
Alsancak Liman Bölgesi ve daha
aklınıza gelebilecek bir sürü
nokta benzer şekilde. Hali
hazırda yetersiz olan ücretli

otoparkların bir kısmı boş ancak trafiğin
akması gereken en merkezi noktalarda
gereksiz işgal nedeniyle artan bir trafik
sorunu mevcut.

Şehirdeki otoparkların yetersiz olduğu bir
gerçek. Ayrıca otopark sayısının
artırılmasıyla merkezi noktalara özel araçla
gelmek isteyen bir artı kitlenin yaratılacağı
da biliniyor. Kent çeperlerinde ise yeraltında
ya da yer üstünde katlı otoparklarla lokal
çözümler getirilmesi şart.

Otopark sorununun bir başka yansıması
da resmi kurumların bahçeleri ve
çevrelerinde yaşananlar. Yolunuz merkezi
noktalardaki hastanelere düşerse ve özel
araçla gitmek durumundaysanız otopark
konusunu öncesinde çözmeniz gerekiyor.

Aracınızı uygun bir otoparka koyup
hastaneye geldiğinizde ise neredeyse
hastane girişinden doktorun odasına kadar
özel araç işgali ile karşılaşıyorsunuz. 

Bu yazıyı Alsancak Nevvar Salih İşgören
Devlet Hastanesi’nin bahçesinden
yazıyorum. Hastane bahçesi Alsancak’taki
en sakin yerlerden biri olması gerekirken
açık otopark olarak ayrıcalıklı bir zümre
tarafından kullanılıyor.

Hastaların, ziyaretçilerin oturabileceği,
dinlenebileceği bankların arasında bile araç
parklanmaları var. Araçların arasından
geçerek ana binaya ulaşabiliyorsunuz.
Yoğun araç giriş-çıkışı, korna sesi ve şoför-
güvenlik görevlisi muhabbetlerine tanık
olduğum anlarda güvenlik görevlilerin
otopark çalışanı gibi araç giriş çıkışlarını
yönlendirdiği, bağırış çağırış arasında soluk
almaya çalışıyorsunuz.

Tüm bu karmaşa içerisinde bir güvenlik
görevlisi ile hastaneye bisikletle gelen bir

hasta arasındaki diyaloga da tanık oldum.
Bisikletini kilitleyerek hastaneye girmeye
çalışan hastaya ‘Bisikletinizi kaldırın, giriş-
çıkışa engel oluyorsunuz’ diye bir cümle
kurunca güvenlik görevlisi bana bir gülme
geldi. Adım başı park eden araçların
arasından geçilebilirse bisiklet çok da engel
olmazdı diye düşünüyorum.

Hastaya, arabalara, bisikletlilere,
kurallara, çevreye, her şeyden en önemlisi
insan verilen kıymeti düşündüm bir kez
daha.

TOKMAKOĞLU 
Bisikletlinin
çilesi

A.BUĞRA 

ANLIK BİRİKİMLERİN TOPLAMI 
bugra@kesfetsek.com
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KONAK BELEDİYE BAŞKANI BAŞKAN MUTLU’DAN MECLİSTE İTİRAF VE KARARLILIK

Konak Belediyesi Meclisi, İzmir
Büyükşehir Belediyesi Meclis Toplantı
Salonunda gerçekleştirdiği nisan ayı ikinci
olağan oturumunda 2023 yılı Faaliyet
Raporu’nu kabul etti.  Meclis 1.Başkan Vekili
Kazım Umdular başkanlığında toplanan
Konak Belediye Meclisi’nde, bir önceki
toplantıda meclis üyelerine sunulan rapor
değerlendirildi, meclis üyeleri görüşlerini
bildirdi. Oy çokluğuyla meclisten geçen rapor
hakkında konuşan Konak Belediye Başkanı
Nilüfer Çınarlı Mutlu, eleştirileri ve merak
edilen soruları yanıtladı. Önümüzdeki beş yıl
için her türlü eleştiriyi kıymetli ve ufuk açıcı
bulduğunu belirterek bir konuşma yaptı.

Sosyal yardımlar ve kent yoksulluğu
hakkında önemli değerlendirmelerde bulunan
Başkan Mutlu, sosyal yardımların az
bulunduğu eleştirilere verdiği yanıtla,
yoksulluğun yönetilmesi değil yok edilmesi
gerektiğini vurgulayarak şunları söyledi:
“İçinde olmadığımız, uzaktan izlediğimiz bir
dönemin kuşkusuz savunması değil ama
birtakım açıklamalarını ben de yapmak
istiyorum. Öncelikle ülke hakikaten zor bir
dönemden geçti. Kent yoksulluğu çok fazla

arttı. Bence ‘neden bu kadar
az kişiye sosyal yardım
yaptık’ diye sormak
yerine, ‘biz niye biz
niye insanlara sosyal
yardım yapmak
zorunda kaldık’
sorusunun
konuşulmasını
istiyorum. Ben
yönetilen değil
yok edilen bir
yoksulluğun
peşindeyim.” 

Rantçı değil halkçı
belediyecilik
yapacaklarını bir kez daha
vurgulayan Başkan Mutlu,
“Bu zaten partimizin de sloganı.
Biz halkçı belediyecilik yapmak için buradayız.
Halkçı belediyeciliğimizin el kitabı da var, web
sitemizde de var. Bugün seçilmiş bütün
belediye başkanlarımızın nasıl bir halkçı
belediyecilik politikası uygulayacağının el
kitabı var. Biz bütün Türkiye’de halkçı
belediyecilik yapmak istiyoruz” dedi. 

Belediyenin önceki dönemden
kalan borçları ve maaş

ödemeleri hakkında da bilgi
veren Başkan Mutlu,

emeğin en yüce değer
olduğuna dikkat çekti
ve işçi maaşlarının
ödeneceğini de
müjdeleyerek
sözlerine şöyle devam
etti: “Borç içinde bir
belediyeyiz. Bunu

söylemekten hiç
yüksünmüyorum.

Gerekirse pankart da
asacağım. Çünkü ben

bugüne kadar, çok uzun süre
yöneticilik yapmış biri olarak, bir

gün bile maaşları geciktirmedim.
Bununla da övünen bir insandım. Beni hala
maaşların üçüncü günü olup işçilere
ödeyemeyen konumuna koyanlara da
teessüfümü bildiriyorum. Bu çok ayıp bir şey.
Bir daha da böyle bir şey yaşanmaması adına
mali disiplin, tasarruf tedbiri, ne varsa Konak
Belediyesi de yaşayacak.” (Haber Merkezi)

Türk Edebiyatı’nın önemli
yazarlarından Fakir Baykurt’un
kurucusu ve onursal başkanı olduğu
Avrupa Türkiyeli Yazarlar
Grubunun ev sahipliği yaptığı
İlkbahar Buluşması, 12-14 Nisan
tarihlerinde Almanya’nın
Gelsenkirchen şehrinde
düzenlendi. Çiğli Belediyesi,
Avrupa Türkiyeli Yazarlar
Grubu’nun (ATYG) özel davetiyle
yer aldığı 2024 İlkbahar Buluşmasında;
kültürel alanda yaptığı çalışmalarla 2024
Kültür-Sanat Ödülüne layık görüldü. Fakir Baykurt

Roman Ödülü’nün sahibi de Çiğli’den
Dursaliye Şahan oldu. Belediye

Başkanı Onur Emrah Yıldız; yeni
dönemde bu başarıların
artacağını belirterek, “Türk
edebiyatının mücadeleci ismi
Fakir Baykurt’un kurduğu
Yazarlar Grubu tarafından bu

ödüle layık görülmek onur
verici. Çiğli’nin yaratıcı gücünün

önünü daha çok açacak ve bu
başarıların artması için gerekli tüm

adımları atacağız.” diye konuştu. Şahan,
düzenlenen organizasyonda eserini de tanıttı. 

Bornova Belediye Başkanı Ömer Eşki,
adaylığı sürecinde söz verdiği eksikleri
tamamlamak ve vatandaşların
isteklerini yerine getirmek için mahalle
ziyaretlerine başladı. Işıklar Mahallesi
Muhtarı Necati Karabulut ile birlikte

inceleme gezisi yapan Başkan
Eşki, vatandaşlarla sohbet edip
isteklerini de dinledi. Egemenlik
Mahallesi Muhtarı Şerif Ali
Altıparmak’ın da katıldığı
ziyaretlerde, eksiklikleri yerinde
tespit eden Başkan Eşki,
önümüzdeki 5 yıllık süreçte
vatandaşların gerçek
ihtiyaçlarını karşılayan projeleri
sahadan edindikleri bilgiler
doğrultusunda hayata

geçireceklerini söyledi. Eşki, “Dost
Market’i zaten yeniden hayata geçirmeyi
planlamıştık. Bu binayı Dost Market
olarak yeniden düzenleyelim. İlk Dost
Marketimizi burada açalım” dedi. 

Karabağlar Belediye Başkanı Helil Kınay,
Karabağlar’daki 58 mahalle muhtarı ile
bir araya geldi. Başkan yardımcıları
Burcu Ugantaş ve Elvin Sönmez Güler
ile birlikte Karabağlar Belediye Meclisi
Mahalle Komisyonu üyeleri Fırat

Eroğlu, Osman Sarı, Ayhan
Uzunay, Selami İyier, İnan
Karakoyun ve Muhtarlık İşleri
Müdürü Cemalettin Can’ın
katıldığı ilk toplantıda saygı
duruşu ve İstiklal Marşı’nın
ardından Belediye Başkanı
Kınay, Bizler Karabağlar’ı
birlikte yönetmek, her eve
girmek her bir insanımıza
dokunmak ve bu süreçlerin
içerisinde sorunları ortaya

koyarken çözümleri de beraber
üretmek adına bir belediyecilik anlayışı
sürdüreceğimizi söylemiştik. Tüm bu
çalışmalarda önceliğimiz sosyal
belediyecilik olacak” dedi.

Ülkemizin her köşesinde, yerel
yönetimlerin halkımızın günlük yaşamını
etkileyen önemli bir rolü var. Belediyeler,
şehirlerimizin planlanması, altyapı
hizmetleri, çevre düzenlemeleri ve bir dizi
kamu hizmetinin sunulması gibi birçok
alanda faaliyet gösterir. Ancak, bu
görevlerin etkin ve verimli bir şekilde
yerine getirilmesi, liyakat ilkesine dayalı
bir yönetim anlayışıyla mümkün olacak…

Bunu neden mi söyledim? Yeni gelen
belediye başkanları kolları sıvar sıvamaz
ekiplerini oluşturmaya başladı…
Görevden alınanlar, göreve getirilenler,
görevleri tahterevalliye binenler… Son
günlerin en çok konuşulan konusu bu…
Tabi ki yöneticilerin kendilerine yakın
olan isimlerle çalışmak istemesini gayet
doğal karşılıyorum fakat bunda liyakat
gözetmekte de son derece yarar var… Bu
hafta gördük, belediyenin uzun yıllar
emekçiliğini yapmış bürokratların tek bir
kalemde gönderildiğini… Yerine gelen
isimlerin yetkinliği mi? Zamanla
göreceğiz…

Peki, neden bu liyakat konusu bu kadar
önemli? Haydi, hep birlikte inceleyelim…

Liyakat, kişilerin işe alınma, terfi
ettirilme ve görevlendirilme süreçlerinde
sahip oldukları bilgi, beceri, deneyim ve
karakter gibi niteliklerine dayanan bir
ilkedir. Belediyelerde liyakatin önemi,
kamu kaynaklarının etkin bir şekilde
kullanılmasını sağlamakla kalmaz, aynı
zamanda toplumun güvenini kazanmak ve
adaleti sağlamak açısından da kritiktir.
Ancak, son yıllarda maalesef
belediyelerde liyakat ilkesinin göz ardı
edildiği durumlarla karşılaşıyoruz. Siyasi
atamaların, liyakat yerine sadakate dayalı
olduğu ve bu durumun belediye
hizmetlerinin kalitesini olumsuz etkilediği
sıkça görülmektedir. Liyakatın göz ardı
edilmesi, liyakat sahibi olanların
motivasyonunu düşürürken, ehliyetten
yoksun kişilerin göreve gelmesi ise hizmet
kalitesini düşürmekte. (Ki geçtiğimiz
dönemde bunun ne kadar kötü sonuçlara
neden olduğunu hep birlikte yaşamış ve
görmüştük…)

Belediyelerde liyakatın önemini
vurgulamak ve uygulamak için çeşitli
adımlar atılabilir. Öncelikle, işe alım ve
terfi süreçlerinde liyakat esas alınmalı,
adil ve şeffaf bir yönetim anlayışı
benimsenmelidir. Ayrıca, kamu
personelinin sürekli eğitimi ve gelişimi
teşvik edilmeli, böylece yetenekli ve
liyakatli personelin yetişmesi
sağlanmalıdır.

Sonuç olarak, belediyelerde liyakatin
önemi göz ardı edilmemeli ve bu ilke,
hizmetlerin daha etkin, verimli ve adil bir
şekilde sunulmasını sağlayacak şekilde
uygulanmalıdır. Ancak bu şekilde, yerel
yönetimlerin toplumun beklentilerine
uygun hizmetler sunması mümkün
olacaktır.

Bitirmeden…
Halihazırda belediyede çalışan pek çok

kişinin, son 1 ila 2 ayda gelişigüzel işe
alınanlardan bahsetmiyorum ama
gerçekten 1-2 senedir belediyede çalışmış,
emek vermiş işçinin uykularını kaçıracak
bir durum var: İşten çıkarma… Nasıl işe
alımlarda liyakat önemliyse bence işten
çıkarmalarda da bu durum gözetilmeli.
İlla ki bir işten çıkarma olacaksa bu
durum üzerine güzelce çalışılmalı, kişiler
ve performansları iyice analiz edilmeli…
Bu devirde ekmek aslanın midesini de
aşalı çok oldu. O yüzden kimsenin kimseyi
uykusundan etmeye hakkı yok…
Yöneticilere bu konuda da çağrı yapmış
olalım ve takipçisi olacağımızı da
ekleyelim… Sevgi, saygı ve uyarılarımla…

KUBLAY

GÖLGEDEKALANLAR
AYLA

Kimseyi
uykusundan
etmeyin
kardeşim!

ayla1kublay1@gmail.com

Bornova’da ilk Dost Market Işıklar’a Kınay: Öncelik sosyal belediyecilik
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“BORÇLU BİR BELEDİYEYİZ
gerekirse pankart asarım”

Nilüfer Çınarlı Mutlu
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İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı
Dr. Cemil Tugay’ı, büyükşehir
belediye başkanı seçilmesinin
ardından dünyanın önde gelen
şehirlerinin belediye başkanları
ve kurumlarının temsilcileri
kutladı. Paris Belediye Başkanı
Anne Hidalgo, Viyana
Belediye Başkanı ve Valisi
Michael Ludwig, Barselona
Belediye Başkanı Jaume
Collboni Cuadrado, Atina
Belediye Başkanı Haris Doukas,
Midilli Belediye Başkanı Panagiotis
Christofas, Volgograd Belediye Başkanı
Vladimir Marchenko ve KKTC Girne Belediye
Başkanı Murat Şenkul Başkan Cemil Tugay’ı ilk
tebrik eden belediye başkanları oldu. 

Viyana Belediye Başkanı Michael Ludwig,
kutlama mesajında “İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı olarak seçilmenizden dolayı sizleri
içtenlikle tebrik eder, görev süreniz boyunca
başarılarınızın devamını dilerim” ifadelerini
kullandı. 

Paris Belediye Başkanı Anne Hidalgo ise yeni
görevinde kendisine başarı dileyerek mesajında şu
cümlelere yer verdi: “Pek çok hemşerimin
köklerinin dayandığı ve kalbinde taşıdığı İzmir’e ve
sakinlerine, Paris’in ve hemşerilerimin tüm
dostane duygularını sizin aracılığınızla iletmekten
memnuniyet duyarım.” 

Barselona Belediye Başkanı Jaume Collboni

Cuadrado mesajında işbirliği vurgusu yaptı.
Başkan Collboni Cuadrado, “Barselona ve İzmir
arasındaki işbirliğinin önümüzdeki yıllarda
kentlerimizin geleceğine hazırlanmak ve
vatandaşların taleplerine yanıt vermemize
yardımcı olacak iddialı proje ve politikaları teşvik
etmek için aktif olarak devam edeceğinden
eminim” ifadelerini kullandı.

Atina Belediye Başkanı Haris Doukas ise
Başkan Tugay’ı şu sözlerle selamladı: “Kentlerimiz
arasındaki dostluk bağlarının ve işbirliğinin daha

da geliştirilmesi için sizinle yakından çalışmayı
sabırsızlıkla bekliyorum.” 

Başkan Tugay’ı kutlayanlar arasında Almanya
Federal Cumhuriyeti İzmir Başkonsolosu Ralf
Schröer, Birleşmiş Kentler ve Yerel Yönetimler
Orta Doğu ve Batı Asya Bölge Teşkilatı (UCLG-
MEWA) Genel Sekreteri Dr. Mehmet Duman,
B40 Balkan Şehirleri Ağı Daimî Sekreteri
Barbaros Büyüksağnak ve İzmir Ci̧nliler
Yardımlasm̧a ve Dayanışma Derneği de
bulunuyor. (Haber Merkezi)

Buca Belediye Başkanı Görkem Duman,
mezunu olduğu Dokuz Eylül Üniversitesi (DEÜ)
Mimarlık Fakültesi’ne konuk oldu. Geleceğin
mimarlarına seslenen Başkan Duman, eğitim
zamanlarındaki inançlarını, heyecanlarını hayat
boyu sürdürmeleri yönünde tavsiyelerde bulundu.
Duman, DEÜ Mimarlık Fakültesi’nde Fakülte
Dekanı Prof. Dr. Didem Altun’un
moderatörlüğünde Mimarlık Topluluğu
tarafından düzenlenen 'ArchitechX' etkinliğine
konuşmacı olarak katıldı. Etkinliğe, öğrenciler
büyük ilgi gösterdi. Başkan Duman, çok farklı
duyguları bir arada yaşadığı özel bir günde
olduğunu ifade ederek, “Mimarlık eğitimimi
tamamladığım, çok güzel dostluklar,
arkadaşlıklar edindiğim yerdeyim. Hayatıma
anlamlı izler bırakan hocalarım burada, değerli

arkadaşlarım burada… İlçemizin belediye başkanı
olarak gelip burada konuşmak çok kıymetli, onur
verici…  Bugüne kadar pek çok çalışma yaptık
ama burada olduğu gibi heyecanlı, pek çok
duyguyu aynı anda yaşadığım bir etkinlik
olmamıştı. Bu etkinlikte emeği geçen herkese çok
teşekkür ediyorum” dedi. Başkan Duman,
gençlere, eğitim zamanlarındaki inançlarını,
heyecanlarını hayat boyu sürdürmeleri yönünde
tavsiyelerde bulundu. Mimarlık Fakültesi Dekanı
Prof. Dr. Didem Altun ise “Bizim için
öğrencilerimiz çok değerli. Mezun olmuş
öğrencilerimizle birlikte mesleklerimizi icra
ediyoruz. Dolayısıyla mezun olduktan sonra da
burayla kurduğunuz aidiyet çok değerli. Bunun en
iyi örneklerinden biri de Sayın Görkem Duman”
diye konuştu. (Haber Merkezi)
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Mecliste mali 
tabloyu açıkladı
Efes Selçuk Belediyesi Nisan Ayı Meclis
Toplantısı'nın ikinci birleşiminde
görüşülen 2023 yılı faaliyet raporunun
sunumunu yapan Başkan Filiz Ceritoğlu
Sengel, yükselen enflasyon ve artan
maliyetlere rağmen Efes Selçuk
Belediyesi’nin mali anlamda en güçlü
dönemini yaşadığını kaydetti. Başkan
Filiz Ceritoğlu Sengel, yaptığı sunumda
ayrıca belediyenin finansal sağlığını
korumak ve hizmet kalitesini artırmak
için alınan tedbirleri de aktardı.  2023
Yılı Başkanlık Faaliyet Raporu
görüşülerek meclisten geçti. 

Bayraklı parkları
dezenfekte edildi
Bayraklı Belediyesi Çevre Koruma ve
Kontrol Müdürlüğü, havaların ısınmasıyla
ortaya çıkabilecek sinek ve haşerat
sorununa karşı önlem almak için çalışma
başlattı. Bu kapsamda vatandaşların talep
ve önerilerini de dikkate alan ekipler,
anında çözümlerle ilçe sakinlerinin
beğenisini kazandı. Bayraklı Belediye
Başkanı İrfan Önal, “Toplum sağlığı
önceliğimiz ve bu konuda üzerimize ne
düşüyorsa yapacağız. Vatandaşlarımızın
talep, öneri ve şikayetleri bizim için çok
önemli. Bu kapsamda gelen her talebe 
en hızlı ve kalıcı çözümler getirmek için
var gücümüzle çalışmaya devam
edeceğiz” dedi.

Hedef tertemiz
NARLIDERE... 
Narlıdere Belediyesi’nin ‘Tertemiz
Narlıdere’ hedefiyle başlattığı
seferberlik sürüyor. Belediye ekipleri
ilçenin dört bir yanında genel temizlik,
çöp konteynerlerinin bakım onarımı ve
çim biçme işlemleri gerçekleştiriyor.
Narlıdere Belediye Başkanı Erman Uzun
da temizlik çalışmalarını yerinde takip
ederek hem muhtarlardan hem de ilçeyi
adım adım tertemiz yapan yetkililerden
bilgi alıyor. Tertemiz Narlıdere’
hedefiyle başlatılan çalışmaları yakından
takip eden Uzun, “Komşularımızın
katılımını da teşvik eden bir anlayışla
yaşanılabilir bir çevreyi hep birlikte inşa
edeceğiz” diye konuştu. 

Urla Belediye Başkanı Selçuk Balkan,
İYTE ve Urla Belediyesi ortaklığında
birçok projeye imza atacaklarını
belirterek Merkez Terminal Garajı’nın
Gülbahçe Mahallesi’ne taşınması ile
entegre sürecini hızlandıracaklarının
müjdesini verdi. İYTE Rektörü Prof. Dr.
Yusuf Baran’ı ziyaret eden Balkan
“Urla Belediye Başkanı olarak ilk
resmi ziyaretimi, mezun olduğum
üniversiteye gerçekleştirdim. Çünkü
dünyanın sayılı üniversitelerinden
birine ev sahipliği yapıyoruz. Bugüne
kadar ilçemiz ile üniversite arasındaki

bağlantıyı tam anlamıyla sağlanamadı.
Hem öğrenci kardeşlerimizin hem de
üniversitemizin sorunlarını yakından
biliyorum. Sayın Rektörümüzle birlikte
bu konuları değerlendirdik. Birlikte
hayata geçirebileceğimiz projeler
üzerine fikir alışverişinde bulunduk.
Urla Belediyesi ve İYTE işbirliğinde
birçok projeye imza atacağız.
Yapacağımız çalışmaların Urla’ya bir
katma değer getireceğine inancımız
tam. Değerli Rektörümüze
misafirperverliği için teşekkür
ederim" dedi.

DUYURU
ÇED Sürecinde

Halkın Bilgilendirilmesi ve Sürece 
Katılımı Toplantısı

58YAPI İNŞAAT ANONİM ŞİRKETİ tarafından, İzmir ili, Bergama
ilçesi, Yukarıcuma Mahallesi sınırları içerisinde, proje alanı
büyüklüğü 50,81 ha olan “202201742 Ruhsat Numaralı Granit
Ocağı” projesinin yapılması planlanmaktadır. Söz konusu proje için
Çevresel Etki Değerlendirmesi (ÇED) Yönetmeliğinin 9. Maddesi
gereğince aşağıda belirtilen tarih ve saatte faaliyetle ilgili halkı
bilgilendirmek, görüş ve önerilerini almak için “Halkın
Bilgilendirilmesi ve Sürece Katılımı Toplantısı” yapılacaktır.

Halkımıza saygı ile duyurulur.
Toplantı Yeri : Liva Sosyal Tesisleri 
Toplantı Yerinin Adresi   : İncecikler, Sokak No:203, 35700 

Kozak Yolu 4. km/ Bergama/ İZMİR 
Toplantı Tarihi       : 14.05.2024
Toplantı Saati              : 13:30

Proje Sahibi : 58YAPI İNŞAAT ANONİM ŞİRKETİ 
Tel : +90 (312) 440 13 80
Faks : +90 (312) 440 13 82
ÇED Raporunu 
Hazırlayan Kuruluş : ENÇEV ENERJİ ÇEVRE 

YATIRIMLARI VE DANIŞMANLIĞI 
HARİTACILIK İMAR İNŞAAT A.Ş.

Tel : (0 312) 447 26 22 
Faks : (0 312) 446 38 10
www.encev.com.tr

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                      (Basın: 2019153)
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Torbalı Belediye Başkanı Övünç Demir,

geçtiğimiz gün belediyedeki birim ve
müdürlüklerde değişikliğe gitmişti.
Yoğun tempo ile çalışmalarını sürdüren
Başkan Demir, bugün öğle yemeğinde
başkan yardımcıları ve birim müdürleri
ile bir araya geldi. Kır Kahvesi’nde

gerçekleşen toplantıda Demir, müdürlere
görevlerinde başarılar dileyip, yoğun
mesai sözü aldı. Kurum müdürlerine
Torbalı’ya en iyi hizmeti sunmak için
özverili bir şekilde çalışmaları
gerektiğini de belirten Demir, 7/24
sahada olmaları gerektiğini ifade etti.
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“Birçok projeye imza atacağız”

Selçuk
Balkan

Yusuf
Baran

Övünç
Demir

Dünyadan tebrik ve
İŞ BİRLİĞİ MESAJLARI
Paris, Viyana, Atina ve Barselona belediye başkanları, İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Başkan Dr. Cemil Tugay’a başarı dileklerini ilettiler 

Cemil
Tugay
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Bir gün Peygamber Efendimiz (s.a.s)’e bir
adam gelerek, “Ey Allah’ın Resûlü! Bana bir
tavsiyede bulun?” dedi. Sevgili Peygamberimiz
(s.a.s) ona, “Öfkelenme!” buyurdu. O adam, bu
soruyu defalarca sordu. Allah Resûlü (s.a.s) ise
ona her seferinde, “Öfkelenme!” diyerek
nasihatte bulundu. 

Bizler insanız. Yaratılışımız gereği bazen
neşelenir, bazen hüzünleniriz. Bazen sükûnetle,
bazen de kızgınlıkla hareket ederiz. Bize düşen,
olumsuz duyguların esiri olmamak, güzel
hasletlerle hayatı anlamlı kılmaktır. İnsan
olarak sahip olduğumuz duygulardan biri de
öfkedir. Öfke yerinde kullanılırsa, ailemize,
vatanımıza ve değerlerimize saldırıları bertaraf
etmemize yardımcı olur. Ancak öfkenin esiri
olmak, telafisi güç sorunlara yol açar. Bizi
Allah’ın rahmetinden, insanların
muhabbetinden uzaklaştırır. Öfkeye yenilmek,
toplumda şiddet, huzursuzluk ve kargaşaya
sebep olur. Müminin öfkesi, Hakkın tarafında,
batılın karşısındadır. Müminin öfkesi,
mazlumun dostu, zalimin düşmanıdır. Müminin

öfkesi, iyiler için şefkat ve merhamet, kötülerin
önündeki engeldir. Hâsılı müminin öfkesi,
hayra anahtar, şerre kilittir. Öfke aklı örtünce,
idrak ve şuur ortadan kalkar. Göz görmez,
kulak duymaz olur. Öfke gönlü kuşatınca hisler
körelir, kalp katılaşır. Sevgi ve saygı azalır,
şiddet ve nefret çoğalır. Öfke nefse hâkim
olunca, sabır ve
tahammül gider.
Lisan, kırıcı;
insan, yıkıcı hale
gelir.

Maalesef
öfkesine yenik
düşen insanların
ibretlik
haberlerini her
geçen gün daha
fazla duyuyoruz.
Ailede, sosyal
medyada,
trafikte, hayatın
farklı alanlarında

öfke nice üzücü olaylara sebebiyet vermektedir.
Bir anlık öfkeyle akrabalık, dostluk ve kardeşlik
bağları kopmakta, geriye kin, nefret ve
husumet kalmaktadır. Aileler dağılmakta,
ocaklar sönmekte, canlar yitirilmekte, umutlar
yok olmaktadır.

Yüce Rabbimiz bir ayette şöyle buyuruyor:
“O müminler ki,
büyük
günahlardan ve
hayâsızlıktan
kaçınırlar.
Öfkelendikleri
zaman affederler.”
Öyleyse
merhameti öfkenin
panzehiri yapalım.
Yaratılan her cana
şefkatle
davranalım.
Şiddet, nefret ve
zorbalığın her
çeşidinden uzak

duralım. Öfkenin esiri olmaktan af ve bağış
yolunu tutmakla kurtulalım. Kalbimizi
düşmanlıktan, kin ve intikam duygularından
arındıralım. 

Peygamber Efendimiz (s.a.s) bir hadis-i
şerifinde şöyle buyuruyor: “Gerçek pehlivan
güreşte rakibini yenen değil, öfkelendiğinde
kendisine hâkim olandır.”  O halde öfkemizi
sabırla dizginleyelim. Musibet anında metanetli
olalım, soğukkanlılığı elden bırakmayalım.
Zorluklar karşısında Allah’a sığınalım.
Peygamber Efendimiz (s.a.s)’in bize öğrettiği
gibi öfkelendiğimizde  “Kovulmuş şeytanın
şerrinden Allah’a sığınırım” diyelim.
İmkânımız varsa abdest alalım. Ayakta isek
oturarak, oturuyorsak uzanarak öfkemizi
dindirmeye çalışalım. 

Hutbemi Yüce Rabbimizin muttaki kullarını
tanıttığı şu ayetin mealiyle bitiriyorum: “Onlar
bollukta ve darlıkta Allah yolunda
harcayanlardır. Öfkelerini yenenlerdir.
İnsanları affedenlerdir. Allah iyilik edenleri
sever.” 

Hayatın her alanında öfkemize hâkim olalım

GÜZELBAHÇE KAVŞAĞI DRENAJ İYİLEŞTİRME YAPIM İŞİ
BÖLGE MÜDÜRLÜĞÜ-2.BÖLGE İZMİR DİĞER ÖZEL BÜTÇELİ KURULUŞLAR KARAYOLLARI GENEL MÜDÜRLÜĞÜ

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de (Basın: 2016153)

Güzelbahçe Kavşağı Drenaj İyileştirme Yapım İşi yapım işi 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun
19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik
ortamda EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN : 2024/473569
1-İdarenin
a) Adı : BÖLGE MÜDÜRLÜĞÜ-2.BÖLGE İZMİR DİĞER ÖZEL BÜTÇELİ

KURULUŞLAR KARAYOLLARI GENEL MÜDÜRLÜĞÜ
b) Adresi : Kazım Dirik Mahallesi Sanayi Caddesi No:41 35100 

BORNOVA/İZMİR
c) Telefon ve faks numarası : 2324935000 - 2324627277
ç) İhale dokümanının 
görülebileceği ve e-imza 
kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu yapım işinin
a) Adı : Güzelbahçe Kavşağı Drenaj İyileştirme Yapım İşi
b) Niteliği, türü ve miktarı : 110 m Zemin Altından Anma Çapı 1500 mm Çelik Boruyla 

Yatay Delgiyle Geçilmesi ve ve birim fiyat teklif 
cetvelindeki miktarlar kadar diğer işler
Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde 
bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim 
edileceği yer : İzmir - Çeşme Otoyolu Güzelbahçe Kavşağı ve Bağlantı Yolları
ç) Süresi/teslim tarihi : Yer tesliminden itibaren 250 (İkiYüzElli) takvim günüdür.
d) İşe başlama tarihi : Sözleşmenin imzalandığı tarihten itibaren 10 gün içinde

yer teslimi yapılarak işe başlanacaktır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) 
tarih ve saati : 03.05.2024 - 10:00
b) İhale komisyonunun toplantı 
yeri (e-tekliflerin açılacağı adres) : Karayolları 2.Bölge Müdürlüğü İhale Salonu (Kazım Dirik 

Mahallesi Sanayi Caddesi No:41 35100 Bornova / İZMİR)
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile fiyat dışı
unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık
oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat.
4.1.5 İhale konusu işte idarenin onayı ile alt yüklenici çalıştırılabilir. Ancak işin tamamı alt
yüklenicilere yaptırılamaz.
4.1.6 Tüzel kişi tarafından iş deneyimi göstermek üzere sunulan belgenin, tüzel kişiliğin
yarısından fazla hissesine sahip ortağına ait olması halinde, ticaret ve sanayi odası/ticaret odası
bünyesinde bulunan ticaret sicil memurlukları veya yeminli mali müşavir ya da serbest
muhasebeci mali müşavir tarafından ilk ilan tarihinden sonra düzenlenen ve düzenlendiği tarihten
geriye doğru son bir yıldır kesintisiz olarak bu şartın korunduğunu gösteren belge.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve Teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
4.3.1. İş deneyim belgeleri:
Son on beş yıl içinde bedel içeren bir sözleşme kapsamında taahhüt edilen ve teklif edilen
bedelin % 80 oranından az olmamak üzere ihale konusu iş veya benzer işlere ilişkin iş deneyimini
gösteren belgeler.
4.4.Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler ve benzer işlere denk sayılacak
mühendislik ve mimarlık bölümleri:
4.4.1. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler:
Yapım İşlerinde Benzer İş Grupları Tebliği'ndeki A/5.GRUP: KARAYOLU İŞLERİ
(Altyapı+Üstyapı) benzer iş olarak kabul edilecektir.
4.4.2. Benzer işe denk sayılacak mühendislik veya mimarlık bölümleri:
Belge Adı Açıklama
İnşaat Mühendisliği İnşaat Mühendisliği ihale konusu iş veya benzer işlere denk sayılacaktır.

5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif fiyatla birlikte fiyat dışındaki unsurlar da dikkate alınarak
belirlenecektir.
Hesaplamada Kullanılacak Formül:Toplam Puan=Teklif Fiyatı Puanı + Fiyat Dışı Unsur Puanı
İsteklinin Toplam Puanı hesaplanırken;
Toplam Puan= ( (En Düşük Teklif Fiyatı / İsteklinin Teklif Fiyatı) X İdarece girilen Teklif
Fiyat Puanı ) + Fiyat Dışı Unsur Puanı
Teklif Fiyat Puanı:50
Fiyat Dışı Unsur (FDU) Puanı:50
Fiyat Dışı Unsur Değerlendirme Yöntemi:İş kalemleri bazında teklif fiyat nitelik puanlaması
(Alınabilecek Azami FDU Puanı : 50 )
Aşağıda, teklif cetvelinde yer alan iş kalemlerinden seçilen kaleme/kalemlere ilişkin asgari
ve azami oranlar belirlenmiştir. İsteklinin teklif cetvelinde seçilen bu kalemlere verilmiş
olan teklifler, isteklinin kısma/ihaleye vermiş olduğu toplam teklife oranlanarak 100 ile
çarpılacak, bulunan oran o kalem için belirlenen asgari oran ile azami oran arasında
kalıyorsa istekli o kalem için belirlenen fiyat dışı unsur puanını alacaktır. Bu işlem
sırasında hesaplanan oranda herhangi bir yuvarlama işlemi yapılmayacaktır. İş
kalemlerinde gruplama yapılmış olması halinde, gruba dahil olan kalemlere istekli
tarafından teklif edilen tutarların toplamının, isteklinin kısma/ihaleye vermiş olduğu toplam
teklife oranlanarak 100 ile çarpılması sonucu bulunan oran, o grup için belirlenen asgari
oran ile azami oran arasında kalıyorsa, istekli o grup için belirlenen fiyat dışı unsur puanını
alacaktır. Bu işlem sırasında hesaplanan oranda herhangi bir yuvarlama işlemi
yapılmayacaktır.Bu yönteme ilişkin işlemler, belirlenen bütün kalemler için isteklilerin
teklif cetveli esas alınarak EKAP tarafından otomatik olarak yapılacak ve toplam fiyat dışı
unsur puanları hesaplanacaktır.
Numune Değerlendirmesinde Kullanılacak Mı?:Hayır
Demonstrasyon Değerlendirmesinde Kullanılacak Mı?:Hayır

6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek
olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak,
teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim fiyatların
çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir. İhale
sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda
geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 180 (YüzSeksen) takvim günüdür.
14. Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
İhalede Uygulanacak Sınır Değer Katsayısı (N) : 1
Sınır değerin altında teklif sunan isteklilerin teklifleri açıklama istenilmeksizin reddedilecektir.
Sınır Değer Katsayısı N=1,00 uygulaması 4 Aralık 2015 tarih ve 29552 sayılı Resmi Gazete
ile güncellenerek yürürlüğe girmiştir.

İş Kaleminin Adı ve Kısa Açıklaması
Asgari
Oran

Azami
Oran

Fiyat Dışı
Unsur
Puanı

Her Derinlikte, Her Cins ve Klastaki Zeminde Kuruda veya
Suda, Her Türlü Sanat Yapısına Ait Kazıların Yapılması ve
Kullanılması (Her Şey Dahil)

1,1394% 1,7091% 0,71

Zemin Altından Anma Çapı 1500 mm Çelik Boruyla Yatay
Delgiyle Geçilmesi

64,2883% 96,43244% 40,18

Hendeklerin betonla kaplanması (Orta refüj ve yarma
hendeği) (C 30/37 Hazır beton harcı ile)

12,55788% 18,83682% 7,85

Her türlü inşaatta (Kirişli ve kutu menfezler, köprüler ve
betonarme kazık hariç, plak ve kompozit menfezler dahil)
kuruda veya suda her dozda demirli beton (C 30/37 Hazır
beton harcı ile)

0,85809% 1,28714% 0,54

İnşaat Bünyesine Giren Her Cins ve Çaptaki Nervürlü Çelik
Temini (Zati Bedeli, İşçiliği, Yüklenmesi, Nakli, Boşaltılması
ve İstifi Dahil)

1,15633% 1,7345% 0,72
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Ekonomik krizden etkilenen sektörlerden
biri de ilaç. Döviz kurunun artmasıyla ilaç
firmalarının ham madde alımında zorlandığı
iddia ediliyor. Firmalar ilaç üretiminde
zorlanırken vatandaşın da ilaç bulmakta güçlük
yaşaması büyük bir sorunu ortaya çıkarıyor.
Her geçen gün büyüyen ilaç krizine İzmir
Eczacı Odası Başkanı Tuncay Sayılkan da
sessiz kalmadı. Başkan Sayılkan, “Üretimi
olmayan ya da durdurulan ilaçlarla alakalı
bsorunların temel kaynağı Euro kuru. Tasarruf
elde edilmiş gibi gözükse de sağlıkta durum
kötüye gidiyor” ifadelerini kullandı. 

SINIRLI SAYIDA GELİYOR
Özellikle tüp bebek ve kanser tedavileri için

kullanılan ilaçların yurt dışından
getirilemediğini belirten Başkan Sayılkan, “İlaç
sektörünü ele aldığımızda Euro, günümüzün
kurundan daha az miktarda sabitleniyor.
Dolayısıyla bu bazda değerlendirmeye almak
çok sağlıklı bir model olmadığı için durumu
değiştirmek gerekiyor. Sağlık her şeyden önce
gelir ve sağlıkta tasarruf olmaz. İnsanların ilaca
ulaşabilmesi için yeni bir sistem geliştirilmeli.

Geçmişe baktığımızda daha kısa sürede daha
çok düzenleme yapılıyordu. 2-3 ayda bir
enflasyon oranında yapılandırma oluyordu. Şu
an durum öyle değil. İnsanlar ilaca ulaşma
konusunda sıkıntı yaşıyor. Sunduğumuz
hizmeti aksatan bir çalışma sistemi var.
Bütçeye daha uygun yapılanması gerekiyor.
Firmalar ilaçlarını ya getirmiyor ya da sınırlı

sayıda getiriyor. Bütçe sebebiyle üretimin
durdurulduğu da oluyor. Aksi halde ilaç
firmaları zarar ediyor. En çok kullanılan ve
bilinen antibiyotiklerin bir kutusundan bile 3-4
lira zarar ediliyor” açıklamalarında bulundu.

‘ARADA KALIYORUZ’
Eczacı Ozan Onar da, “Bazı yurt dışı kanallı

ilaçlar dolar ve Euro bazında geliyor. Devlet
yılda bir defa kurları sabitleyerek anlaşma
sağlıyor. Artık baktığımızda döviz kurları
oldukça arttığı için ilaçlar gelemiyor. Hatta
çoğu ilacın ham maddesi bile gelemiyor. İlaç
firmaları da sıkıntı yaşıyor. İlaçlar gelmediği ve
ham madde eksikliği olduğu için vatandaşlar
ilaç bulmakta zorluk çekiyor. 

Hal böyle olunca, sağlığı etkileyecek
sonuçlar meydana geliyor. Ameliyat olacak ya
da film çektirecek hastalar eczaneye gelip
aradığı ilacı bulamayınca biz eczacılar olarak
büyük sorunlarla karşılaşıyoruz. Sanki ilacı biz
getirtmiyormuşuz gibi tepkilere maruz
kalıyoruz. Hastalarla en son muhatap olan
kişiler bizler olduğumuz için bu durum sıklıkla
yaşanıyor. Halbuki problem bizden kaynaklı
değil. İlacın gelmemesi bizi vatandaşla karşı
karşıya getiriyor” dedi.
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Türkiye’de enginar üretiminin
yaklaşık yüzde 29’unun
karşılandığı İzmir’de hasat için
hummalı bir çalışma var.
Seferihisar Turgut köyünde, erken
saatlerde başlayan hasat gün boyu
sürüyor. Bazı çiftçiler de bu yıl
)artan maliyetlerden dolayı,
karaciğer dostu olarak bilinen

enginarın yerine alternatif meyve-
sebze arayışına geçti. Enginarların
sakız cinsi olduğunu belirten
üretici Ecem Bezer, “1992
yıllarında 3 bin dönüm kadar sakız
enginarı üretilmekteydi ancak şu
an enginarımız 500 dönüme kadar
düşmüş durumda. Çiftçilerimiz,
artan maliyetler sebebiyle küskün
durumda. Enginarı azaltıp başka
meyve sebze ekmeye başladılar.
Enginarın tarlada satış fiyatı 15
lira ancak pazara, manava satış
yapan çiftçi, esnaf, birim fiyatını
20-25 lira arası satmak
durumunda kalıyor” diye konuştu.
Turgut, Ulamış, Azmak ve Düzce
köylerinde 3 bin dönüm sakız
enginarlarının bulunduğunun
altını çizen Bezer, “Türkiye’nin
her tarafına gönderirdik.
Türkiye’nin yaklaşık yüzde 70’ini
karşılıyorduk. Maliyetlerden
dolayı enginar üretimini azalttık”
diye konuştu. (İHA)

‘Binlerce maden
sahası denetlendi’
Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanı
Alparslan Bayraktar, madenlere
yönelik yaptıkları denetimleri
artırdıklarını kaydederek “Bu yıl, 15
Nisan itibariyle 3 bin 225 maden ruhsat
sahasının denetimi gerçekleştirildi.
Çalışanlarını öncelemeyen hiçbir
işletmeyi bizim desteklememiz söz
konusu olamaz” dedi. Bakan
Bayraktar, Türkiye’nin, elektrik
üretiminin yüzde 36’sını, birincil enerji
arzının ise yüzde 26’sını kömürden
sağlandığını sözlerine ekledi. (İHA)

Turizmde hedef
60 milyon turist
Türkiye Seyahat
Acentaları Birliği
(TÜRSAB) Yönetim
Kurulu Başkanı
Firuz Bağlıkaya,
Türkiye
rezervasyonlarında
önemli artışlar
olduğunu
belirterek, "60 milyar dolar gelir 60
milyon turist hedefine ulaşmak için var
gücümüzle çalışıyoruz" dedi.
Türkiye'nin gelecekte 100 milyon
ziyaretçi sayısına ulaşma hedefi göz
önüne alındığında turizmin Türkiye'deki
öneminin daha da artacağını kaydeden
Bağlıkaya, "Türkiye genelinde 1,5
milyon düzeyinde bulunan turizm
istihdamının ise bu hedeflerle en az
ikiye katlanacağını öngörüyoruz" 
diye konuştu. (AA)

İnek sütü miktarı
yüzde 13,1 arttı
Türkiye İstatistik Kurumu (TÜİK), şubat
ayına ilişkin süt ve süt ürünleri üretimi
verilerini açıkladı. Buna göre, ticari süt
işletmelerince toplanan inek sütü
miktarı, şubatta yıllık bazda yüzde 13,1
yükselerek 897 bin 379 tona ulaştı. Ocak-
şubat döneminde ise geçen yılın aynı
dönemine göre yüzde 8,7 artarak 1
milyon 812 bin 901 ton oldu. Süt
işletmelerince yapılan içme sütü üretimi,
şubatta geçen yılın aynı ayına göre yüzde
0,5 artarak 133 bin 505 ton olarak
gerçekleşti. Ocak-şubat döneminde de
içme sütü üretimi yıllık bazda yüzde 3,3
artışla 278 bin 300 tona çıktı. (AA)

Türkiye İstatistik Kurumu
(TÜİK) verilerine göre 2023 yılı
mart ayında İzmir'de 5 bin 858
olan konut satışı 2024 yılı mart
ayında yüzde 9,5 artarak 6 bin 413
oldu. 2024 yılı mart ayında en
fazla konut satışı Buca’da
gerçekleşti. İzmir'de ilk defa
satılan konut sayısı bir önceki
yılın aynı ayına göre yüzde 0,9
azalarak bin 672 oldu. İzmir'de
toplam konut satışları içinde ilk
satışın payı yüzde 26,1 oldu.

İzmir'de ikinci el konut satışları
bir önceki yılın aynı ayına göre
yüzde 13,7 artarak 4 bin 741
olarak gerçekleşti. İzmir'de
toplam konut satışları içinde
ikinci el konut satışlarının payı
yüzde 73,9 oldu. İzmir'de ipotekli
konut satışları bir önceki yılın
aynı ayına göre yüzde 39,5
azalarak 882 oldu. Mart ayında
satışı yapılan konutların yüzde
13,8'i ipotekli satış olarak
gerçekleşti. (DHA)

1994 yılında cep
telefonundan ilk ‘Alo’
ile iletişim
teknolojilerinde yeni bir
dönem başlatan
Turkcell, 30’uncu
kuruluş yılında yeni
hedeflerini açıkladı. 

Şirketin gelecek
stratejisinin ana
ekseninde ‘yenilikçi
teknolojiler’ olduğunu
söyleyen Turkcell
Genel Müdürü Dr. Ali Taha Koç, “Nasıl
ki 30 yıl önce ‘İnsan İçin Teknoloji’
vizyonuyla ülkemizde yeni bir çağ
başlattıysak ve döneminin ötesinde

bir strateji ortaya
koyduysak; 30’uncu
yılımızda da yine
bugünün ötesinde bir
vizyonla, yeni bir
stratejiyle ülkemizin
toplumsal, ekonomik ve
kültürel gelişimine katkı
sağlayacağız. ‘Uçtan uca
teknoloji sağlayıcısı’
pozisyonumuzu daha da
büyüteceğiz” dedi. Dr.
Ali Taha Koç, 600 bin

kurum ve kuruluşun teknoloji
altyapısının, dijital dönüşüm
operasyonlarının ve siber
güvenliklerinin şirket tarafından

sağlandığını belirtti. Dr. Koç, “Tüm
bunları yaparken de dijital operatör
yetkinliğimize entegre bir biçimde,
üretken yapay zekâ teknolojilerini
kullanıyor, uydu teknolojilerini test
ediyor, kuantum teknolojileri
üzerinde çalışıyoruz. Türkiye’nin lider
teknoloji ve sistem entegratörü
pozisyonumuzu koruyacak, uçtan uca
teknoloji sağlamaya devam edeceğiz.
Bütüncül bir bakışla ele aldığımız; Ar-
Ge çalışmalarımız, dijital iş
servislerimiz, enerji ve bulut bilişim
operasyonlarımız, veri merkezi ve
siber güvenlik faaliyetlerimiz 30’uncu
yılımızın stratejik odak alanları” 
dedi. (İHA)
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ÖZTÜRK

Yüksek maliyetler
enginarı da vurdu

Konut satışlarında
BUCA YİNE BİRİNCİ
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Ege Üniversitesi (EÜ)
İletişim Fakültesi’nde Kariyer
Etkinlikleri kapsamında “
Dünya Amatör Telsizcilik
Günü” dolayısıyla bir söyleşi
düzenlendi. Söyleşide
konuşmacı olarak Kent
Yaşam Haber Sitesi Sorumlu
Müdürü amatör telsizci
Hüseyin Erciyas yer aldı. EÜ
İletişim Fakültesi Gazetecilik
Bölümü öğretim
üyesi Doç. Dr.
Yurdagül
Bezirgan Arar’ın
moderatörlüğünü
üstlendiği
etkinliğe Kent
Yaşam Haber
Sitesi yayın
danışmanı
amatör telsizci
Saadet Erciyas ve
gazetecilik
öğrencileri katıldı. Hüseyin
Erciyas; “En basit tabirle
şunu söyleyebilirim ki, bizim
temel kaygımız iletişim.

Derdimiz, mesleğimiz
iletişim. Uygulama
alanlarımız ise iletişim
araçları. Örneğin amatör

telsizci olarak dünyanın her
yerinde haberleşebilirim”
diye konuştu. Amatör
telsizciliğin acil durum ve
afetlerin yanı sıra gündelik
hayatta da kullanımına
değinen Saadet Erciyas da;
“Meslektaşlarımız arasında
telsiz kullanımının
yaygınlaştığını görüyoruz.
Ayrıca ben bir kadın olarak
da şunu söyleyebilirim ki;
telsiz insana bir güven” dedi.
(Haber Merkezi)

Ülkemizde yaygın bir şekilde görülen ve halk
arasında 'göz tansiyonu' olarak bilinen
glokom hastalığı, erken tedavi edilmezse
körlüğe varan sonuçlar doğurabiliyor.  Göz
hekimi Op. Dr. Sedat Selim, belirti
vermeden ilerleyen glokomda erken tanı
ve tedavinin görme kayıplarının önüne
geçebildiğini vurguladı. Dünya genelinde
yaklaşık 70 milyon glokom hastası
olduğunu ve bunun yaklaşık 1,5 – 2 milyon
kadarının ise ülkemizde bulunduğunu
belirten Op. Dr. Sedat Selim, glokomun
toplumumuzda 40 yaş üzerinde yüzde 2, 60
yaş üzerinde ise yüzde10 oranında
görüldüğünü söyledi. (Haber Merkezi)

Glokomda erken tedavi
görme kaybına engel...

İzmir’de meslek lisesi öğrencileri, atık
mandalinalardan yaptıkları üretimle
ekonomiye katkı sağlıyor. Menderes Özdere
Tahir Çamur Mesleki ve Teknik Anadolu
Lisesi öğrencileri, ağaçtan düşen
mandalinaları geri dönüşümle ekonomiye
yeniden kazandırıyor. Okulun mutfak
atölyesinde atık mandalinalardan sirke,
reçel, esans ve mandalina kurusu yapan
gençler, ürettikleri bu ürünleri uygulamalı
mutfak derslerinde kullanıyor. Bölgede
yetişen kalitesi yüksek, ince kabuklu,
çekirdeksiz ve doğal aromalı satsuma
mandalinası, meslek lisesi öğrencilerinin
mutfakta gözdesi oldu. (Haber Merkezi)

Atık mandalinalar
ekonomiye döndü

DEÜ’nün kalitesine
EPDAD’dan tescil!
Program akreditasyonu gerçekleşen DEÜ’nün Rehberlik ve Psikolojik
Danışmanlık Anabilim Dalı’na, 3 yıl süreyle akreditasyon verilmiş oldu

Dokuz Eylül Üniversitesi
(DEÜ) Buca Eğitim Fakültesi
bünyesindeki Rehberlik ve
Psikolojik Danışmanlık Anabilim
Dalı, Öğretmenlik Eğitim
Programları Değerlendirme ve
Akreditasyon Derneği - EPDAD
tarafından akredite edildi.
Türkiye’de özerk ve alanında
yetkin bir kurum olan EPDAD
tarafından 2023-2024 döneminde
çevrim içi ve yüz yüze yapılan
değerlendirme sürecinin
ardından 16 Nisan 2024 tarihinde
program akreditasyonu
gerçekleşen DEÜ’nün Rehberlik
ve Psikolojik Danışmanlık
Anabilim Dalı’na, böylelikle 2027
yılına kadar 3 yıl süreyle
akreditasyon verildi. 

“KALİTE STANDARTI”
DEÜ Rektör Vekili ve

Yükseköğretim Kurulu (YÖK)
üyesi Prof. Dr. Mahmut Ak,
Dokuz Eylül Üniversitesi’nin
farklı fakülte ve bölümlerinin son
dönemde elde ettiği
yeterliliklerle kalite
standartlarını her geçen gün
artırdığına dikkat çekti. Son
olarak DEÜ’nün
Rehberlik ve
Psikolojik
Danışmanlık
Anabilim Dalı’nın
akreditasyon
sürecini başarıyla
tamamlamasından
dolayı büyük

mutluluk duyduklarını belirten
Rektör V. Ak, “Ülkemizin köklü
eğitim fakültelerinden birisi olan
Buca Eğitim Fakültemiz, bu
gelişmeyle kalitesini bir kez daha
ortaya koydu. Böylelikle
Rehberlik ve Psikolojik
Danışmanlık Anabilim Dalımız,
nitelikli gücünü, standartını ve
güvenirliliğini EPDAD tesciliyle
biraz daha yükseltmiş oldu.
Gerek fakültemiz gerek ilgili

bölümümüzdeki tüm öğretim
üyelerimizi başarılarından
dolayı kutluyorum. Daha
önce de belirttiğim gibi,
Üniversitemizdeki diğer
bölüm ve
programlarımızda da
akreditasyon süreçleri
devam ediyor. Onların da

en kısa sürede akredite
olacaklarına inanıyorum” dedi.
DEÜ Buca Eğitim Fakültesi
Dekanı Prof. Dr. Sibel Yeşildere
İmre ise program akreditasyon
gelişmesine yönelik şunları
kaydetti: “Buca Eğitim Fakültesi
olarak Eğitim Bilimleri Bölümü
Rehberlik ve Psikolojik
Danışmanlık
Programımızın EPDAD
tarafından ilk kez olarak
akredite edilmesinin
mutluluğunu yaşıyoruz.
Bu 3 yıllık bir
akreditasyon ancak bu
sürenin sonunda, saha
ziyaretine gerek
olmaksızın,
hazırlanacak ana
raporun sonucuna

göre akreditasyon 2 yıl daha
uzatılacaktır. Bölümümüzün
kalitesinin önemli bir göstergesi
olan bu gelişmede, başta
akreditasyon başvuru sürecini
başlatan, Dekanlık görevini
kendisinden devraldığım DEÜ
Rektör Yardımcısı Prof. Dr.Esra
Bukova Güzel olmak üzere,

Üniversitemizin Rehberlik ve
Psikolojik Danışmanlık (RPD)
Anabilim Dalı 

Başkanı Prof. Dr. Diğdem
Müge Siyez’e, Fakülte
Akreditasyon
Koordinatörü Prof. Dr.
Aslı Uz Baş’a, RPD
anabilim dalı öğretim
üyelerine teşekkür
ediyorum.” 
(Haber Merkezi)
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Spor Müdürü
CANER  TOK

Görsel Yönetmen
MEHMET GÜÇLÜ GÜLER

Haber Koordinatörü
NİHAT AK

Haber Müdürü
HAKAN SERBEST        

Magazin Müdürü
YUNUS EMRE ÇINAR

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
İ. KAZIM  ERKMEN

Genel Yayýn Yönetmeni
AYLİN SUPHANDAĞLI

Spor, sağlıklı yaşamın önemli bir
parçasıdır ancak beraberinde
sakatlanma riskini de getirir.

Sporcular, sakatlanmadan korunmanın
önemini ve bu amaçla alınabilecek
önlemleri anlamalıdır. İşte sporcu
rehabilitasyonunda sakatlanmadan
korunma hakkında bazı önemli
stratejiler:

1. Isınma ve Soğuma:* Spor
yapmadan önce ve sonra uygun ısınma ve
soğuma egzersizleri yapmak sakatlanma
riskini azaltır. Isınma kasları hazırlar ve
esnekliği artırırken, soğuma ise kasları
rahatlatır ve iyileşmeye yardımcı olur.

2. Doğru Teknik ve Form:* Spor
yaparken doğru teknikleri kullanmak,
sakatlanma riskini azaltır. Antrenörler
veya uzmanlar tarafından verilen doğru
form ve teknik tavsiyelerine uyulmalıdır.

3. Yeterli Dinlenme:* Vücudun
dinlenmeye ihtiyacı vardır. Aşırı
antrenman yapmak veya dinlenme
sürelerini ihmal etmek, sakatlanma
riskini artırabilir. Sporcuların uygun
dinlenme süreleri sağlamaları önemlidir.

4. Güç ve Esneklik Egzersizleri:* Güç
ve esneklik egzersizleri, kasları
güçlendirir ve esnekliği artırarak
sakatlanma riskini azaltır. Düzenli olarak
güçlendirme ve esneklik egzersizleri
yapmak önemlidir.

5. Denge ve Koordinasyon:* Denge ve
koordinasyon egzersizleri, sporcuların
vücutlarını daha iyi kontrol etmelerine
yardımcı olur ve sakatlanma riskini
azaltır. Denge ve koordinasyonu
geliştiren egzersizler antrenman
programlarının bir parçası olmalıdır.

6. Doğru Beslenme ve Hidrasyon:*
Sağlıklı beslenme ve yeterli sıvı alımı,
vücudun iyileşme ve sakatlanma riskini
azaltma yeteneğini artırır. Sporcuların
doğru beslenme ve hidrasyon stratejileri
izlemesi önemlidir.

7. Profesyonel Danışmanlık:*
Sporcular, sakatlanmadan korunma
konusunda uzman danışmanlardan
destek almalıdır. Fizyoterapistler,
antrenörler ve beslenme uzmanları,
sporculara sakatlanmadan korunma
konusunda rehberlik edebilir.

Sporcu rehabilitasyonunda
sakatlanmadan korunma, sporcuların
uzun vadeli sağlık ve performanslarını
korumak için önemlidir. Yukarıdaki
stratejileri uygulayarak, sporcular
sakatlanma riskini azaltabilir ve daha
sağlıklı bir spor yaşamı sürdürebilirler.

DEHİDRATASYON
Sporcuların sağlıklı bir şekilde

performanslarını artırmaları ve
sakatlanmaları sonrası hızlı bir şekilde
iyileşmeleri, doğru beslenme ve uygun
rehabilitasyonla yakından ilişkilidir.
Ancak, birçok sporcu rehabilitasyonu
sırasında göz ardı edilen önemli bir
faktör dehidratasyondur.

Dehidratasyon, vücudun su
kaybetmesi durumudur ve spor
yaralanmalarının tedavisi sırasında
sıklıkla dikkate alınmayabilir. Sporcu,
sakatlık sonrası iyileşme sürecinde vücut
sıvılarını yeniden dengeli hale
getirmezse, iyileşme süreci gecikebilir ve
hatta sakatlığın tekrarlanma riski
artabilir.

KUŞ

GAMZE fztgamzekus@gmail.com

sAĞLIKLI YAŞAM REHBERİ

Sporcu
rehabilitasyonunda 

sakatlanmadan
korunma

EÜ İletişim Fakültesi’nde 
konu: Amatör telsizcilik 
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İZMİR'İN futbol liglerindeki
temsilcilerinin ortak çatı
kuruluşu olarak 1998 yılında
kurulan İzmir Spor Kulüpleri
Birliği Vakfı'nın (İZVAK) seçimli
olağan genel kurulunda Ali Erten
yeniden başkanlığa seçildi. Tarihi
Havagazı Fabrikası'ndaki
kongreye tek aday olarak katılan
Ali Erten ve yönetimi 3 yıllığına
oybirliğiyle güvenoyu aldı.
Seçimde kongre divanı Çağatay
Akar, Remzi Noyan Uluğ ve
Hüseyin Hamamcı'dan oluştu.
Kongre esnasında divan
yönetiminin masasına tırmanıp
uzun süre kendisini sevdiren bir
kedi de ilgi çekti. Vakıf
yönetiminin son dönemdeki
faaliyet raporunu basılı olarak
toplantı öncesi dağıtan Başkan
Ali Erten, genel kurulda ekran
üzerinden geniş bir sunum
gerçekleştirdi.

Ali Erten, "2016 yılında görevi
devraldığımızda vakfımız
kapanma aşamasına gelmiş,
kapanış müracaatı yapılmıştı.
Müracaatı geri alarak yeniden
ayağa kaldırdık. Stadyum
inşaatlarına teknik ve hukuki
destek, kulüplere arazi
tahsisleri, maddi kaynak
yaratma, ortak sponsorluklar gib
konularda üzerimize ne
düşüyorsa yapmaya çalıştık.
Görev süremiz boyunca barış ve
uzlaşı dilinden vazgeçmedik.
Günlük tartışmalara hiç
girmeden, ortak akılla hedef ve
sonuç odaklı olarak çalıştık.
Hepsinin ötesinde bütün
Türkiye'ye örnek olan bir birlik
işbirliği ve dayanışma ve bunun
getirdiği ve getireceği
kazanımlar elde edildi. Bunlar

çok kolay olmadı. Sabırla ve
emekle bugünlere gelindi"
dedi.İZVAK'ta birbirinden değerli
isimlerden oluşan danışma
kurulunun 2018 yılında kabul
ettiği İzmir Spor Master Planı'nın
tesisleşme ve kulüplere kalıcı
kaynaklar yaratmak konusunda
bir nevi yol haritası olduğunu
belirten Ali Erten, "Ana hedefimiz
2030 yılına kadar her kulübün
kendi stadı, kendi kapalı salonu,
kendi altyapı geliştirme tesisleri,
kendi profesyonel takım kamp
tesisleri ve olimpik branşlar
yerleşkesi olması. Bu 5 ana

unsur şu anda hiçbir
kulübümüzde bir arada
bulunmuyor. Ancak hedef koyduk
ve oraya doğru ilerliyoruz"
şeklinde konuştu. (DHA)

İzmir Orman İşletme Müdürlüğü Aliağa Orman İşletme Şefliği 567 ve Kemalpaşa
Orman İşletme Şefliği 366 ve 369 Kod No’lu Orman Yollarında Sanat Yapıları Yapım
İşi yapım işi 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü
ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacaktır.
İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN : 2024/510522
1-İdarenin
a) Adı : ORMAN İŞLETME MÜDÜRLÜĞÜ-İZMİR DİĞER ÖZEL 

BÜTÇELİ KURULUŞLAR ORMAN GENEL MÜDÜRLÜĞÜ
b) Adresi : AKSOY MAHALLESI 1743 SOKAK 29 KARŞIYAKA/İZMİR
c) Telefon ve faks numarası : 2323695055 - 2323689128
ç) İhale dokümanının 
görülebileceği ve e-imza 
kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu yapım işinin
a) Adı : İzmir Orman İşletme Müdürlüğü Aliağa Orman İşletme 

Şefliği 567 ve Kemalpaşa Orman İşletme Şefliği 366 ve 
369 Kod No’lu Orman Yollarında Sanat Yapıları Yapım İşi

b) Niteliği, türü ve miktarı : Aliağa 567 Kod No’lu Yol: 2 Kasis , 17 Adet Büz 
Kemalpaşa 366 Kod No’lu Yol: 16 Adet Büz Kemalpaşa 
369 Kod No’lu Yol: 4 Adet Büz Toplam : 37 Büz, 2 Kasis
Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde 
bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim 
edileceği yer : Aliağa ve Kemalpaşa Orman İşletme Şefliği
ç) Süresi/teslim tarihi : Yer tesliminden itibaren 120 (YüzYirmi) takvim günüdür.
d) İşe başlama tarihi : Sözleşmenin imzalandığı tarihten itibaren 3 gün içinde

yer teslimi yapılarak işe başlanacaktır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) 
tarih ve saati : 29.04.2024 - 10:00
b) İhale komisyonunun 
toplantı yeri (e-tekliflerin 
açılacağı adres) : İzmir Orman Bölge Müdürlüğü 1743 Sok. No:29 Kat:1 

Oda No:112 AKSOY MAH. KARŞIYAKA/İZMİR
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile
fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler
idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat.
4.1.5 İhale konusu işte idarenin onayı ile alt yüklenici çalıştırılabilir. Ancak işin tamamı alt
yüklenicilere yaptırılamaz.
4.1.6 Tüzel kişi tarafından iş deneyimi göstermek üzere sunulan belgenin, tüzel kişiliğin
yarısından fazla hissesine sahip ortağına ait olması halinde, ticaret ve sanayi odası/ticaret
odası bünyesinde bulunan ticaret sicil memurlukları veya yeminli mali müşavir ya da
serbest muhasebeci mali müşavir tarafından ilk ilan tarihinden sonra düzenlenen ve
düzenlendiği tarihten geriye doğru son bir yıldır kesintisiz olarak bu şartın korunduğunu
gösteren belge.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken
kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve Teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken
kriterler:
4.3.1. İş deneyim belgeleri:
Son on beş yıl içinde bedel içeren bir sözleşme kapsamında taahhüt edilen ve teklif edilen
bedelin % 60 oranından az olmamak üzere ihale konusu iş veya benzer işlere ilişkin iş
deneyimini gösteren belgeler.
4.4.Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler ve benzer işlere denk sayılacak
mühendislik ve mimarlık bölümleri:
4.4.1. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler:
19/06/2018 tarih ve 30453-M Sayılı Resmi Gazetede yayımlanarak yürürlüğe giren
“Yapım İşlerinde Benzer İş Grupları Tebliği”nde yer alan A /IV. Grup İçme kullanma
suyu ve kanalizasyon işleri veya A/V. Grup Karayolları işleri (Altyapı+Üstyapı)
benzer iş olarak kabul edilecektir.19/06/2018 tarih ve 30453-M Sayılı Resmi Gazetede
yayımlanarak yürürlüğe giren “Yapım İşlerinde Benzer İş Grupları Tebliği”nde yer
alan A /IV. Grup İçme kullanma suyu ve kanalizasyon işleri veya A/V. Grup
Karayolları işleri (Altyapı+Üstyapı)  benzer iş olarak kabul edilecektir.
4.4.2. Benzer işe denk sayılacak mühendislik veya mimarlık bölümleri:
Belge Adı Açıklama
İnşaat Mühendisliği Mezuniyet belgeleri/diplomalar:
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek
olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile
imzalanarak, teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden
gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, anahtar teslimi götürü bedel üzerinden vereceklerdir. İhale sonucu
üzerine ihale yapılan istekliyle anahtar teslimi götürü bedel sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri
tutarda geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 90 (Doksan) takvim günüdür.
14. Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
İhalede Uygulanacak Sınır Değer Katsayısı (N) : 1,20
Sınır değerin altında teklif sunan isteklilerin teklifleri açıklama istenilmeksizin reddedilecektir.

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                                                      (Basın: 2018817)

İZMİR ALİAĞA-KEMALPAŞA ŞEFLİKLERİ SANAT
YAPILARI YAPIM İŞİ

İzmir Spor Kulüpleri Birliği Vakfı’nın (İZVAK) seçimli olağan genel
kurulu yapıldı. Katılan üyelerin tamamının desteğini alan Ali Erten
başkanlığındaki yeni yönetim, üç yıl daha oy birliğiyle göreve geldi

İZVAK’ta Ali Erten
GÜVEN TAZELEDİ
İZVAK’ta Ali Erten
GÜVEN TAZELEDİ
İZVAK’ta Ali Erten
GÜVEN TAZELEDİ
İZVAK’ta Ali Erten
GÜVEN TAZELEDİ
İZVAK’ta Ali Erten
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İZVAK’ta Ali Erten
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İZVAK’ta Ali Erten
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İZVAK’ta Ali Erten
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İZVAK’ta Ali Erten
GÜVEN TAZELEDİ
İZVAK’ta Ali Erten
GÜVEN TAZELEDİ
İZVAK’ta Ali Erten
GÜVEN TAZELEDİ

YAPILAN oylama sonucunda
oy birliği ile seçilen, Ali Erten
başkanlığındaki yeni yönetim
kurulunda şu isimler yer aldı :

Yönetim Kurulu :Talat
Papatya, Ercan Korkmaz,

Erdem Meço, Fatih Tanfer,
Sinan Bezircilioğlu, Sabri
Sevenoğlu,Turhan Gürsel

Urhan, Elif Sağlamer, Sedef
Üstüner, Saliha Ayda Maç,

Hasan Ercazip, Mustafa Avcı,
Engin Kurt, A.Suavi

Yardımoğlu, Emre Can, Bedri
Cumhur Doğu, Sidal Çandarlı,
Aktuğ Sönmez, Furkan Eren

Uzyıldırım, Gökhan Kışla,
Necdet Bayatsapan, Hakan
Düzdemir ve Mutlu Yılmaz

Denetim Kurulu:Ömer Gökhan
Tuncer, Remzi Noyan Uluğ,

Mesut Tekaslan, Doğan Mutlu,
Bülent Türkekul ve Tunç İlada

Ali 
Erten 

Divan kurulunu yakından
takip eden özel konukta

günün neşesi oldu
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Fotoğraflar:
Erkan Kart

Göztepe ile 12’nci kupasına koşuyor

Fırtına’da moraller bozuk

1'İNCİ Lig'de cumartesi günü
deplasmanda oynayacağı Giresunspor
maçını kazanıp Süper Lig yolunda dev bir
adım atmayı hedefleyen Göztepe'nin
teknik direktörü Stanimir Stoliov
kariyerindeki 12'nci kupayı almak için
geri sayıma geçti. Futbolculuk
döneminde 1992-1993 sezonunda
Fenerbahçe'de de forma giyen Bulgar
çalıştırıcı, teknik adamlık kariyerinde
adeta kupa koleksiyonu yaptı. Ülkesi
Bulgaristan'da Levski Sofya takımında
kariyerine başlayan Stoilov ilk kupasını
bu ekipte kazandı. Levski Sofya, 2004-05
sezonunda Bulgaristan Kupası'nı

müzesine götürdü. Stanimir Stoilov,
Levski Sofya'da 2005-2006, 2006-2007'de
şampiyonluk yaşadı. Sofya ekibi 2006-
2007'de Bulgaristan Kupası'nı da kazandı.
Ardından yine Bulgaristan'da Litex
Lovech takımının başına geçen Stoilov,
burada 2009-10 sezonunda takımını
şampiyon yaptı. Ardından ilk yurt dışı
deneyimini Kazakistan'da yaşayan 56
yaşındaki çalıştırıcı Astana takımı ile 6
kupa birden kazandı. Astana, Stanimir
Stoilov yönetiminde 2014-2017 yılları
arası 3 şampiyonluk kupası, 2 Süper Kupa
ve 1 de Kazakistan Kupası'nı havaya
kaldırdı. (DHA)

GÖZ-GÖZ'DE 40 PUAN TOPLADIGÖZ-GÖZ'DE 40 PUAN TOPLADIGÖZ-GÖZ'DE 40 PUAN TOPLADIGÖZ-GÖZ'DE 40 PUAN TOPLADIGÖZ-GÖZ'DE 40 PUAN TOPLADIGÖZ-GÖZ'DE 40 PUAN TOPLADIGÖZ-GÖZ'DE 40 PUAN TOPLADIGÖZ-GÖZ'DE 40 PUAN TOPLADIGÖZ-GÖZ'DE 40 PUAN TOPLADIGÖZ-GÖZ'DE 40 PUAN TOPLADIGÖZ-GÖZ'DE 40 PUAN TOPLADI
BU sezonun 13'üncü
haftasında Göztepe'de
göreve başlayan
deneyimli teknik adam,
6'ncı sırada devraldığı
sarı-kırmızılıları adeta
şaha kaldırdı. Stanimir
Stoilov yönetiminde 40
puan toplayan Göztepe,
müthiş bir çıkış yakaladı
ve Süper Lig rotasına
girdi. Bitime 4 maç kala

en yakın rakiplerinin 8
puan önünde 2'nci sırada
yer alan Göztepe 2
galibiyet alması halinde
diğer sonuçlara
bakmaksızın 2 sene önce
veda ettiği devler
arenasına geri dönecek.
Stoilov da mutlu sona
ulaşılması durumunda
12'nci kez kupa sevinci
yaşayacak.

Stanimir
Stoilov

TFF 2'nci Lig Beyaz
Grup'ta şampiyonluk
mücadelesi veren
Bucaspor 1928, haftayı
çok üzgün tamamladı.
Deplasmanda 1461
Trabzon'a 3-0 yenilip 9
maçlık galibiyet
serisine son veren
sarı-lacivertliler,
bitime 3 maç kala lider
Esenler Erokspor'un 5
puan gerisine
düşerken, önemli
rakiplerinden
Vanspor'un da
erteleme maçını
kazanmasıyla birden
3'üncü sıraya geriledi.
Evinde Ankaraspor'u
2-1 yenen Vanspor 72
puana yükselip
Bucaspor 1928'in 3
puan önüne geçerek

2'ncilik koltuğuna
oturdu. Bucaspor
1928, ikili averajda da
Vanspor'un gerisine
düştü. Rakibine her iki
maçta da 1-0 yenilen
İzmir ekibi 2'ncilik
şansını dahi zora
sokmuş oldu. Kalan 3
maçta lider Esenler
Erokspor'la
şampiyonluk için son
kozunu oynayıp,
ardından 
Afyonspor (D) ve
Diyarbekirspor'la
karşı karşıya gelecek
Bucaspor 1928 zoru
başarmayı hedefliyor.
Şampiyonluk veya
ikincilik için sarı-
lacivertlilere 3'te 3
yapmak da yeterli
olmayacak. (DHA)



SAYFA 12 SIYAH MAVI KIRMIZI SARI

19 NİSAN 2024 CUMA
4 TL

Tasarım: SEDAT ARAZEditör: İBRAHİM KOÇBAŞ

SEKTÖR BULUŞMASI
Marble İzmir'de üç farklı alım heyeti
programı düzenlenecek. Bu
programlar kapsamında hedef
ülke olarak belirlenen Birleşik
Krallık, Güney Kore, Fransa,
İtalya, Bahreyn, Mısır,
Ürdün, Birleşik Arap
Emirlikleri, Suudi
Arabistan,
Umman, Katar,
Kuveyt ve
Azerbaycan'dan
sektör profesyoneli
ağırlanacak.

YARIŞMA YAPILACAK
Fuar kapsamında doğal taş
ihracatının tasarım ve
mimariyle desteklenerek

katma değeri yüksek
ürünlerle artması ve Türk
doğal taşının pazarda
yenilikçi yüzünün ortaya

konulması amacıyla
doğal taş
tasarım

yarışması
yapılacak.

Fuar yarın
erecek. (AA)

Bu soğan türünü
kimse bilmiyor

Renkli karnaval
tam gaz devam
Kültür ve Turizm Bakanlığı tarafından
düzenlenen Türkiye Kültür Yolu Festivali
kapsamına alınan Adana Portakal Çiçeği
Karnavalı tüm coşkusuyla şehre renk katmaya
devam ediyor. Festivalin beşinci akşamında

sahneye çıkan
Mert Demir,
seveenlerine
unutulmaz bir
gece yaşattı.
Festival
kapsamında,

Adana'nın gözde sanat mekanlarından Korart
Sanat Galerisi'nde "Sarı Sıcak Sergisi" büyük
bir ilgiyle sanatseverlerle buluştu. Sergide
Adana ve çevresinin zengin kültürel dokusunu
ve sıcak atmosferini yansıtan eserler, bölgenin
yetenekli ressamlarının karakteristik
tarzlarını da yansıtarak sanatseverlere
unutulmaz bir deneyim sunuyor. (İHA)

Havalar ısındı
güzellikler çıktı
Türkiye'nin en yüksek yerleşim
birimlerinden 2 bin 200 rakımlı Kars'ın
Sarıkamış ilçesinde, havaların ısınmasıyla
doğa bütün güzelliklerini göstermeye
başladı. Karların erimeye başlamasıyla
Hançerli düzü çayırlık alanlarda büyük
göletler oluştu, 2 bin 368 rakımlı Handere

bölgesinde de
kış ve bahar
aynı anda
yaşanıyor.
Eriyen kar
sularının
oluşturduğu

derelerde angıtlar, yeşilbaş ördekler hem
yiyecek aradı hem de yüzmenin keyfini
yaşadı. Sarıçamlarla çevrili Düzmeşe
ormanlık alanında ise çiğdemler, mor
kardelenler ve sarı çayır çiçekleri ortaya
çıktı. Havaların ısınmasıyla Mescitli köyünde
çiftçiler sezonun ilk arpa tohumlarını
ekmeye başladı. (AA)

GELECEĞİN MARS
YOLCUSUNA ÖZEL

NASA'nın gerçekleştirmeyi planladığı
Mars görevlerindeki uçuşları

deneyimleme imkanı sunan Aurora Uzay
Aracı ve Uçuş Görevi Simülatörü Uzay

Kampı Türkiye bünyesinde hizmete açıldı

545 milyon yıllık
fosiller sergilendi

Tecrübelerini aktaracaklar
Karabağlar Belediye
Başkanı Helil Kınay,
Muammer Akar Mahallesi
Barış Selçuk Parkı Amfi
Tiyatrosu’nda düzenlenen
Sağlıklı Yaş Alma
Merkezi’nin (YAŞAM)
müzik çalışmasına katıldı.
Vatandaşla bir araya gelen
Başkan Kınay, “Sizlerin
deneyimleri bizim diğer

dostlarımıza,
gençlerimize,
çocuklarımıza,
kadınlarımıza,
emeklilerimize,
emekçilerimize ışık
tutacak” ifadelerini
kullandı. Vatandaşlarla
sohbet eden Başkan Kınay,
onlarla birlikte zeytin ağacı
dikti. (Haber Merkezi)

Samsun Müzesi’nde sergilenen Güney
Mamudu fosilinin de yer aldığı 545 milyon
yıllık fosiller ziyaretçilerden yoğun ilgi
görüyor. Samsun’da yapılan kazılarda

çıkarılan 66-200
milyon yıllık
ammonit fosili,
yine Samsun’da
bulunan 100
milyon yıllık
deniz kestanesi
(ekhinoid) fosili,

251-545 milyon yıllık deniz lalesi (krinoid)
fosili, 1-2 milyon yıllık Güney Mamudu (M.
Meridionalis) fosili ve 1-2 milyon yıllık
yaban atı (Eguus) fosili sergileniyor.
Müzede fosiller hakkında yapılan
bilgilendirmede dinozorların ortaya
çıkmasından 220 milyon yıl önce
denizlerde yaşayan deniz kestaneleri, 65
milyon yıl önce yok olan ammonitler ve
çiçeğe benzeyen deniz laleleri hakkında da
bilgilendirme bulunuyor. (İHA)

Alanya’da yaşayan polis memuru Ahmet
Tıraş, Söğüt Yaylası civarı dağlık alanda
1750 metre rakımda bir soğan türüne
rastladı. EÜ Botanik Bahçesi ve
Herbaryum Uygulama ve Araştırma
Merkezi öğretim üyesi Prof. Dr. Hasan
Yıldırım'a ulaştırdı. Yıldırım ve ekibi, yeni
bir yabani soğan (allium) türünü bilim
dünyasına kazandırdı. (Haber Merkezi)
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SİMÜLATÖRLE EĞİTİM
Ege Serbest Bölgesi içinde yer alan Uzay
Kampı Türkiye'de yeni simülatörün tanıtımı
amacıyla toplantı düzenlendi. Vali
Süleyman Elban'ın da katıldığı toplantıda,
Aurora Uzay Aracı ve Uçuş Görevi
Simülatörü hakkında bilgi verildi. NASA'nın
2030'lu yıllarda Mars görevinde kullanacağı
uzay aracının benzeri bir tasarıma sahip
simülatörde programına katılacak
çocuklar, gerçekçi yazılımlarla Mars ve Ay
uçuş görevlerini deneyimleyebilecek.

TEORİK VE PRATİK
Çocuklara simülatörleri kullanmanın
yanında problem çözme, ekip çalışması
ve zaman yönetimi gibi beceriler de
kazandırılacak. İlk eğitim programına
Türkiye'nin de olduğu 8 ülkenin
öğrencileri katılacak. ABD Uzay
Bilimleri Sergi Komisyonu lisansı
bulunan Uzay Kampı Türkiye'de
öğrenciler, teorik bilgilerin yanı sıra Ay
yürüyüşü, uzay uçuşları ve bilimsel
deney görevlerine katılabiliyor. (AA)
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